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“İYİ Parti'yi CHP'nin adaylarını seçtirmek için kurmadık”

Malatya Yeşilyurt Belediye Başkanı Mehmet Çınar’ın eşinin, daha önce tecrübesi olmamasına ve KPSS’ye 
girmemesine rağmen Malatya Valiliğinde memur kadrosundan işe sokulması gündem oldu. Milyonlarca in-

sanın KPSS’de ter döküp atanamaması sonrasında yapılan bu liyakatsizlik pes dedirtti.

İYİ Parti lideri Meral Ak-
şener, geçtiğimiz günlerde 
yerel seçimlere tek başına 

gireceklerini açıklamıştı. 
Akşener, katıldığı bir YouTu-
be kanalında bir kez daha 3 
büyükşehirde kendi adayla-
rını çıkaracaklarını söyledi. 

Akşener, "Biz her yerde ayrı 
gireceğiz. İmamoğlu ve Ya-

vaş'ın kaybetmesini göze alı-
yoruz. Biz bu partiyi CHP'nin 

adaylarını seçtirmek için 
kurmadık." çıkışını yaptı.

CHP Genel Başkanı Kemal 
Kılıçdaroğlu, AK Parti İstanbul 
Milletvekili Süleyman Soylu 
aleyhine açtığı 40 bin TL'lik 
tazminat davasını kazandı.

Daha önce ‘Gri 
Pasaport’ skandalı ile 
Türkiye’nin gündemine 
oturan Malatya Yeşil-
yurt Belediyesi'nde bir 
skandal daha ortaya 
çıktı. Kayısıhaber.
com’da yer alan skan-
dala göre, Yeşilyurt 
Belediye Başkanının 
eşi, milyonlarca in-
sanın iş bulamadığı 
ve atanamadığı bir 
dönemde, Malatya 
Valiliğine atandı. İlgili 
haber şu şekilde:

“Türkiye'de milyon-
larca insan iş bula-
mazken, on binlerce 
işsiz Malatya'da KPSS 
sınavına yıllarca çalı-
şıp memur olamazken 

belediye başkanının 
eşinin istisnai kadro-
dan memur yapılması 
pes dedirtti!

6 Şubat depremle-
rinden önce ekonomik 
krizi iliklerine kadar 
hisseden Malatya'da 
6 ay gibi bir süre için 
geçici çalışma imkânı 
sağlayan İŞKUR ka-
pılarında binlerce kişi 
kuyrukta bekliyordu. 6 
Şubat depremlerinden 
sonra ise Malatya'da 
İşsizler ordusu diyebi-
leceğimiz üniversiteli 
gençlerin umutsuzluğu 
her geçen gün artar-
ken halen nepotizm 
girişimleri pes dedirtti.

Seçim yenilgisinin ardından 6'lı Masa 
dağılmış ve muhalif kanadından Kılıçda-
roğlu'nun adaylığına yönelik sert ifadeler 
kullanılmıştı. Bu gelişmelerin ardından 
İYİ Parti Genel Başkanı Akşener, yerel 
seçimler için her ilçede her beldede kendi 
adaylarını göstereceklerini ifade etmişti.

Aday sürecinin belirlenmesiyle ilgili 
konuşan Akşener, "İstanbul ve Ankara 
belediyeleriyle ilgili olarak, biz kendi-
lerini cumhurbaşkanı adayı gösterdik. 
Arkadaşlarım dedi ki 'Siz onlara çağrıda 
bulundunuz, iki arkadaş da kabul etmedi.' 
Birinden biri 'Adayım' deseydi zaten ora-
dan çıkarlardı. Kararlılık başka bir şey" 

ifadesini kullandı.
Yerel seçimlerde İstanbul ve Anka-

ra'da kendi adayları ile gireceğini dile 
getiren Meral Akşener, "Biz her yerde 
ayrı gireceğiz. Ankara dahil. İmamoğlu 
ve Yavaş'ın kaybetmesini göze alıyoruz. 
Belki bizimki seçilecek. Biz bu partiyi 
CHP'nin adaylarını seçtirmek için kurma-
dık" açıklamasını yaptı.

Meral Akşener, İzmir'de de CHP ile 
ortak aday çıkartmayacağını açık açık 
ilan etti. Akşener, "İzmir Büyükşehir Be-
lediye Başkan adaylığı için Ümit Özlale 
ile çalışıyoruz. Kendisi de aday olduğunu 
biliyor" dedi.

CHP lideri Kılıçdaroğlu'nun 
avukatı Celal Çelik, sosyal medya 
hesabından yaptığı açıklamada, 
AK Parti'li Soylu aleyhine 18 Kasım 
2022 tarihindeki sözleri nedeniyle 
açtıkları tazminat davasını kazandık-
larını duyurdu. Çelik, Ankara 15'inci 
Asliye Hukuk Mahkemesi'nde görü-
len davanın bugünkü son duruşma-
sında, Genel Başkan Kemal Kılıç-
daroğlu lehine 40 bin TL tazminata 
hükmedildiğini bildirdi.

Kılıçdaroğlu, 
Soylu aleyhine 
açtığı tazminat 

davasını kazandı

AKP'li Belediye Başkanından
eşine memurluk kıyağı

Abdullah Gül parti 
kuruyor iddiaları 

'Abdullah Gül parti kuru-
yor' iddiaları sonrası öyle bir 
yorum yaptı ki izleyenler de 
şaşırdı! 'Onun oturduğu ev 
ve Cem Uzan...'

Muharrem İnce'nin kendi-
sine yapılan kaset kumpası 
sonrası yaptığı yorum dikkat 
çekmişti. Bu yorumun hatır-
latılması üzerine söze giren 
Fatih Altaylı, 'Ben şimdi bu 
yoruma ne diyeyim. Eşi sa-
dece saatten mi tanımış? Tek 
mesele saat mi?' dedi...

'ORADA TEK MESELE 
SAAT Mİ?'

'Buna ne diyeyim, buna 
denecek hiçbir şey yok. 
Bir şey derim de demeyin. 

Muharrem Bey'i saatinden 
mi tanımış? Tek mesele saat 
mi? Siyaset ilginç bir şey. Bu 
konu da ilginç. Bu FETÖ'cü-
lerin saldırısıydı. Muharrem 
Bey de öyle demişti. Siyase-
tin çirkin yüzleri maalesef bu 
işler Muharrem Bey o döne-
mi olgunlukla atlattı.

ESKİ CUMHURBAŞKANI 
ABDULLAH GÜL SİYASETE 
DÖNÜYOR MU?

AK Parti'nin kurucu üye-
lerinin bir kısmının istifa edip 
parti kurma hazırlığında 
olduğu bu partinin başına da 
Abdullah Gül'ün geçeceği 
iddia ediliyordu. Fatih Altaylı 
bu konu hakkında yorumlar-

da bulundu.
Ali Babacan, Ahmet Da-

vutoğlu, Abdüllatif Şener! Ne 
oldu? Parti kurup çok oy ala-
caklardı. Kimseden bir şey 
alamadılar. AK Parti dediğin 
nesne bir kişi! Recep Tayyip 
Erdoğan'ın kişiliğinde vücut 
bulmuş bir parti. O yüzden 
bütün parti ayrılsın hepsi bir 
yere gitsin yine hiçbir şey 
olmaz.

ÇOK KONUŞULACAK 
ABDULLAH GÜL VE CEM 
UZAN ÇIKIŞI! 'ONUN 
OTURDUĞU EV...'

Abdullah Gül'ün bir parti 
kurma veya partinin başına 
geçme ihtimali olduğunu 

sanmıyorum. Geçse hiçbir 
şey olmayacağını kendisi de 
biliyor. Abdullah Gül'ün otur-
duğu evde oturan birisi parti 
falan kuramaz. Şunu demek 
istiyorum Abdullah Gül'ün 
oturduğu ev İstanbul'un en 
değerli evlerinden biri.

O evde daha önce Cem 
Uzan oturuyordu. Hayatında 
devlet memurluğu dışında bir 
iş yapmamış Abdullah Gül, o 
evde oturuyorsa ilk alındığın-
da damadı üzerine kayıtlıysa 
ortada ilginç bir durum söz 
konusu.'

AK Parti'nin kurucuları arasında 
yer alan ve 11. cumhurbaşkanlığı 
görevini yürüten Abdullah Gül'ün 
ismi siyaset kulislerinde yeniden 
konuşulmaya başlandı. AK Par-
ti'nin kurucuları arasında yer alan 
bazı isimlerin parti kuracağı bu 
partinin başına da Abdullah Gül'ün 
geçeceği iddia edildi. Gazeteci Fa-
tih Altaylı'nın bu konudaki yorumu 
çok konuşulacak cinsten...
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Yeniden Refah Partisi Seçim 
İşleri Başkanı Cengiz Zor, 
partisinin 31 Mart 2024 Yerel 
Yönetimler Seçimleri'ne tek 
başına gireceğini açıkladı.

İYİ Parti lideri Meral Akşener, Bursa'da yaptığı konuşmada yerel seçimle ilgili sert çıkışlarda bu-
lundu. Seçimlere her yerde tek başına girecek gibi hazırlanacaklarını kaydeden Akşener, "Bu se-
çimde kendimizin kaç kilo ettiğini tarttıracağız; kaç kilo ediyoruz göreceğiz" dedi.

Bir düğün törenine katıl-
mak için Bursa'ya gelen İYİ 
Parti Genel Başkanı Meral 
Akşener, partisinin il başkan-
lığını ziyaret etti. Akşener'i, 
İYİ Parti Teşkilat Başkanı 
Buğra Kavuncu, Bursa mil-
letvekilleri Selçuk Türkoğlu 
ile Hasan Toktaş, il başkanı 
Mehmet Hasanoğlu ve parti-
liler karşıladı.

Akşener, burada yaptığı 
konuşmada, pandemi döne-
minde esnaf ziyareti yaptık-
larını ancak kapalı ortam-
larda bulunmamak adına il 
başkanlıklarını ziyaret etme-
diğini hatırlattı. Bugün uzun 

bir aradan sonra partisinin 
bir il başkanlığını ziyaret 
ettiğini dile getiren Akşener, 

bundan sonra teşkilatlara 
çok önem vereceklerini, par-
tide görevli kişilerin bir şehre 

gittiği zaman il başkanlıkları-
nı ziyaret edeceğini aktardı.

Akşener, bundan sonra 
gittiği şehirlerde önce teş-
kilatları, sonra da STK'leri, 
köyleri, evleri gezeceğini 
belirterek, "Sosyal medyanın 
yarattığı yankı odalarının dı-
şına çıkıp gerçekten vatan-
daşa dokunulduğu, insanla-
rın gözünün içine bakıldığı 
ve onların ne hissettiği, ne 
istediğinin öğrenilip ona 
yönelik çözüm üretildiği bir 
yeni çalışma biçimini 15 Ey-
lül'den itibaren şahıs olarak 
ben başlatıyorum." dedi.

Birliğimizi, beraberliğimizi, top-
lumsal barış ve huzurumuzu ze-
deleyecek her türlü söz, tutum ve 
davranışlardan uzak durmalı, birlik 
ve beraberliğimizi zedeleyemeye 
yeltenecek türlü söz ile eylemlere 
karşı milletçe topyekün mücadele  
etmeliyiz.

Unutmayalım ki, birlik, beraber-
lik ve kardeşliğimizi koruduğumuz 
müddetçe aşamayacağımız hiçbir 
engel, üstesinden gelemeyeceğimiz 
hiçbir sıkıntı yoktur.

Kötülüğe rağmen iyilik yapan-
lar, yanlışa rağmen doğru olanlar, 
zorluğa rağmen cesaretli olanlar, 
mesafeye rağmen vefalılar gerçek-
ten asil insanlardır. Bu tür kişileri 
Rabbim sizin etrafınızdan eksik 
etmesin inşaallah.

Bu vesileyle, dualarınız bereketli 
olsun. Rabbim sizi her türlü fitne-
den, kötülükten, şerden korusun, iyi 
insanlarla hemhal eylesin inşallah.

En kalbi selam, sevgi ve saygıla-
rımla, Allah’a emanet ediyorum.Başkan Yardımcısı ve Seçim İşleri 

Başkanı Cengiz Zor, parti genel 
merkezinde basın mensuplarıyla bir 
araya geldi. Partisinin yerel seçim-
lere tek başına gireceğini açıklayan 
Zor, belediyeleri kazanmaları halinde 
gerçekleştirecekleri vaatleri anlattı.

14 Mayıs Cumhurbaşkanlığı Se-
çimleri'nde Yeniden Refah Partisi’nin 
yüzde 3’e yakın oy aldığını hatırla-
tan Zor, 31 Mart Yerel Yönetimler 
Seçimleri'ne hazır olduklarını söyle-
yerek, “Bütün teşkilatlarımız seçime 
hazırdır. Büyükşehirler başta olmak 
üzere 81 il, 973 ilçe ve 394 beldede 
Yeniden Refah Partimiz kendi logo 
ve adaylarıyla seçime girecektir” 
ifadelerine yer verdi.

Yeniden Refah 
Partisi'nden yerel 

Seçim kararı…

Erdem: ‘Milletimizin umudu 
AK Parti’den yana’

“Kaç kilo olduğumuzu tarttıracağız”

Ziyaretler kapsamında açıklama-
larda bulunan Erdem, AK Parti’nin her 
zaman halka iç içe, halka en yakın 
parti olduğunun altını çizdi. Erdem, 
“Meclisin tatil olduğu her dönemde hal-
kımızla hemhal oluyoruz. Genel mer-
kezimizin il başkanlığımıza verdiği tali-
matlar ve il başkanlığımızın da çalışma 
programı kapsamında bütün milletveki-
li arkadaşlarımızla birlikte saha prog-
ramlarımızı yürütüyoruz. Biz seçimden 

seçime değil, her zaman halkın içinde 
olan bir partiyiz. Bugün Yalıhüyük ve 
Seydişehir’deyiz. Geçtiğimiz günlerde 
Karatay, Cihanbeyli, Hadim, Taşkent, 
Yunak, Akşehir, Akören ve Ahırlı’da va-
tandaşlarımızla görüştük. Önümüzdeki 
günlerde de saha çalışmalarımız tüm 
hızıyla devam edecek. Yaklaşan yerel 
seçimler var. İnşallah yerel seçimlerde 
de AK Parti olarak iyi sonuçları alabil-
menin gayretinde olacağız” dedi.

AK Parti Konya Mil-
letvekili Orhan Erdem, 
Yalıhüyük ve Seydişe-
hir’de çeşitli ziyaret ve 
temaslarda bulundu. 
Ziyaretler kapsamında 
esnaf ve vatandaş-
larla bir araya gelen 
Milletvekili Erdem’e İl 
Yönetim Kurulu Üyesi 
Murat Adabalı, ilçe ve 
belediye başkanları 
ile teşkilat mensupları 
eşlik etti.  

VEFAT, BAŞSAĞLIĞI, 

ANMA VE TEŞEKKÜR 

İLANLARINIZ İÇİN 

BİZİ ARAYABİLİRSİNİZ.

TEL: 0533 719 30 05

Adalet ve Kalkınma Partisi Konya teşkilatın-
da 6 ilçe başkanı istifa etti.

İlk istifa haberi AK Parti 
Akşehir İlçe Başkanı Abdur-
rahman Çardakoğlu’ndan 
gelmişti. Akşehir’in ardın-
dan, Kadınhanı İlçe Başka-
nı İrfan Karaca ve Beyşehir 
İlçe Başkanı Recep Elkin 
de istifa etti. Kulislere göre, 
Ilgın İlçe Başkanı Ömer 

Apil, Hüyük İlçe Başkanı 
Muammer Karaaslan ve 
Ereğli İlçe Başkanı Zübeyir 
Dursun’un da görevlerinden 
istifa etmeleri bekleniyor. 
Edinilen bilgilere göre İlçe 
başkanları, Belediye Baş-
kanı Aday Adayı olacakları 
için istifa ettiler.

AK Partili isimlerden 
peş peşe istifalar!

Birlik ve 
Beraberliğimiz 
zedelenmesin

Ayhan 
BÖLÜKBAŞI

  AKP iktidarı her fırsatta 
'Türkiye Yüzyılı' söylemiyle eko-
nomik refahın artacağını savu-
nurken, krizin boyutu daha da 
korkutucu boyutlara ulaştı.

CHP Kahramanmaraş Mil-
letvekili Ali Öztunç, yurttaşların 
kredi borçları ve icra dosyalarıy-
la ilgili açıklama yaptı. 

Yurttaşların geliriyle temel 
giderlerini karşılayamadığını, bu 
nedenle de borçlarının arttığını 
ifade eden Öztunç, ekonomik 
sorunları ve yüksek enflasyon 

nedeniyle yurttaşların bankalara 
borçlanmaya mecbur kaldığını 
belirterek, AKP iktidarının eko-
nomi politikalarını eleştirdi. 

16 Haziran-1 Eylül tarihleri 
arasında günlük ortalama 26 
bin yeni dosyanın icra dairele-
rine gelirken, 2.5 ayda toplam 
2 milyon 24 bin yeni dosyanın 
geldiğine dikkat çeken CHP 
Kahramanmaraş Milletvekili Ali 
Öztunç, şunları söyledi:

“1 Ocak-1 Eylül 2023 tarihleri 
arasında icra dairelerine gelen 

yeni dosya sayısı geçen yılın 
aynı dönemine göre yüzde 58,9 
oranında artarak 9 milyon 307 
bin oldu. UYAP üzerinden açı-
lan ve icra dairelerinde derdest 
bulunan dosya sayısı 21 milyon 
708 bin. İcralık olmayan vatan-
daş sayısı neredeyse parmakla 
gösterilecek hale geldi. Yurt-
taşların satın alma güçleri ve 
yaşam standartları geriledi.”

Derinleşen krizin etkileri her ge-
çen gün kendisini daha ağır hisset-

tirirken, iktidarın 'Türkiye Yüzyılı' 
söylemi boşa düştü. İcra dosyaları 

geçen yılın aynı dönemine göre 
yüzde 58,9 oranında artarak 9 mil-

yon 307 bin oldu. İcralık olan dosya 
sayısı 21 milyonu geçti. CHP'li Ali 
Öztunç, iktidarının ekonomi politi-

kalarına dikkat çekti.

İcra dosyaları dağ gibi
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Kardelen Uzundere  yıllardır 
duruş bozukluğu ve çektiği sırt 
ağrısı nedeniyle ailesi ile birlikte 
Konya Şehir Hastanesine baş-
vurdu. Burada yapılan tetkikler-
de Uzundere’nin halk arasında 
kamburluk olarak bilinen kifoz 
rahatsızlığı olduğu tespit edildi 
ve ameliyata karar verildi.

 Ameliyat, Konya Şehir 

Hastanesinde  gerçekleştirildi. 
4 saat süren ameliyatta Kar-
delen Uzundere’nın düzeltilen 
omurgasına 23 tane özel vida 
ve implantlar yerleştirildi. Ame-
liyattan sonra ayağa kalkabi-
len Kardelen’nın duruşundaki 
bozukluğu tamamen geçti.

Kardelen Uzundere’nın 
annesi Bahtiyar Uzundere, 

çocuğunun ağrılarının çok artı-
ğını söyleyerek, “Çocuğumuzu 
hastaneye getirdik. Ağrıları ve 
kamburluğu vardı. Doktorumuz 
tedavi etti. Çok güzel, başarılı 
ameliyat yaptı. Ağrısı vardı, te-
davi oldu. Allah’ın izniyle daha 
iyi olacak” ifadelerini kullandı.

Selçuklu Belediyesi 
tarafından hizmete ka-
zandırılan ve Konya’nın 
dünyaya açılan kapıların-
dan bir tanesi olan Konya 
Tropikal Kelebek Bahçesi 
yaz döneminde de ziya-
retçilerini rekor sayılarda 
ağırladı. 60 türde binlerce 
kelebeğe ve 195 türde 
canlı bitkiye ev sahipliği 
yapan bahçe ziyaretçi-
lerini kelebeklerin ilginç 

yaşamlarında etkileyici bir 
yolculuğa çıkarıyor. Sa-
dece yerli turistlerin değil 
yabancı turistler ve tur 
operatörlerinin yanı sıra 
fotoğraf ve doğa sever-
lerin de uğrak mekanı 
olmayı başaran bahçeyi 
bu yıl Temmuz ayında 117 
bin 734 kişi ziyaret etti ve 
böylece geçtiğimiz yılın 
Temmuz ayına oranla yeni 
bir rekor kırılmış oldu.

Kubbe  bakım, tami-
rat ve bakımı tamam-
lanmak üzere.  Bu yıl  
Hz. Mevlana'nın vuslata 
erişinin 750. yıl hazır-
lıkları da devam ettiğin-
den, Aralık ayına kadar  
türbenin her türlü bakın 
ve tamiratı tamamlan-
mış olacak. 750. yıl 
nedeniyle  yurt içinden 
ve dışında çok sayıda 

kimse Hz. Mevlanayı zi-
yarete geleceğgi tahmin 
edilmektedir.

Diğer taraftan  Tarihi 
Konya vilayet Binasında 
da tamır ve bakım işleri 
süratle devam ederken, 
bu binanında tamır ve 
bakımı anma törenlerin-
den önce tamamlanma-
sı bekleniyor.

 Duruş bozuk-
luğu bulunan ve 

şiddetli sırt ağrısı 
çeken 14 yaşındaki 

çocuğun kambur-
luk sorunu ameli-

yatla düzeltildi.

Konya’nın merkez Selçuklu ilçesinde 
bulunan ve yılın her dönemi ziyaretçi 
akınına uğrayan Konya Tropikal Kele-
bek Bahçesi, Temmuz ayında 117 bin 
734 ziyaretçi ile yaz rekorunu tazeledi.

750. VUSLAT YILINA HAZIRLANIYOR.

Duruş bozukluğu 
Ameliyatla düzeltildi

Tropikal Kelebek Bahçesi 
ziyaretçi sayısında yeni rekor

Cep telefonları 
çocukları miyop yapıyor

Erciyes Üniversitesi (ERÜ) Tıp Fakültesi Göz 
Hastalıkları Ana Bilim Dalı Öğretim Üyesi 
Prof. Dr. Cem Evereklioğlu, uzun süreli cep te-
lefonu kullanımının çocuklarda miyop riskini 
artırdığını söyledi.
Erciyes Üniversitesi 
(ERÜ) Tıp Fakültesi Göz 
Hastalıkları Ana Bilim Dalı 
Öğretim Üyesi Prof. Dr. 
Cem Evereklioğlu, gelişen 
teknolojiyle insanların 
gözüne zarar verebilecek 
etkenlerin çoğaldığını 
belirtti.
Evereklioğlu, telefonun 
özellikle oyun için uzun 
süre kullanılmasının mi-
yobun hızla ilerlemesine 
yol açabileceğine dikkati 
çekerek, şöyle devam etti:
"2023 yılında, böyle bir 
çağda hiçbir çocuğa tab-
letle oynama, bilgisayara 
bakma diyemeyiz. Bunu 
yaptığınız zaman bu sefer 
çocuğun teknolojide geri 
kalmasıyla ortaya çıkan 
psikolojik problemler 
olabiliyor. Bunu sıfırlaya-
mayız ama bunun saatini 
sınırlayabiliriz. Yani cep 
telefonunda oyun oyna-
mak yasak diyebiliriz. Cep 

telefonu adı üstünde, tele-
fon etmek için üretilmiştir. 
Orada oyun oynamak için 
değil ama tablet bilgisa-
yarlarda biraz daha büyük 
bir ekran olduğu için gün-
de 1-2 saat oynayabilirsi-
niz diyebiliriz ama 10 saat 
olmaz."
Ortaokulda, ilkokulda, 
lisede sürekli evde oturup 
ders çalışılmasının da 
yanlış olduğuna işaret 
eden Evereklioğlu, "Gün-
de en az 2 saat sosyal 
faaliyet yapmak faydalıdır. 
Bu tekvando, karate, 
yürüyüş ve futbol olabilir. 
Çocuklarımızı bunlara 
yönlendirmemiz lazım. 
Yakın mesafeden bakmak 
ve karanlık ortamda ders 
çalışmak da miyobu hız-
landırıyor. Yani güneş ışı-
ğından faydalanarak ders 
çalışan bir çocukta miyop 
gelişimi, ilerlemesi biraz 
yavaşlıyor." diye konuştu.

Karatay belediyesi tarafından 
Doğuş Mahallesi’nde yapımı 
tamamlanan Karatay Kültür 
ve Sanat Akademisi’nde güz 
dönemi kayıtları başladı. Kayıt-
lar https:// akademi.karatay.bel.
tr adresinden kabul ediliyor. 15 
Eylül Cuma gününe kadar kabul 
edilecek kayıtlara 7-14 yaş 
aralığında bulunan tüm Kara-
taylı çocuk ve gençler başvuru 

yapabilecek. Öğrenciler ders 
programlarının çakışmaması 
kaydıyla en fazla 2 atölyeye 
kadar kayıt yaptırabilecek. 
Akademide Akıl Zeka Atölyesi, 
Bilişim Atölyesi, Çini ve Seramik 
Atölyesi, Dil Atölyesi, (Arap-
ça-İngilizce) Drama Atölyesi, 
Müzik Atölyesi, Ahşap Atölyesi, 
Okuma Atölyesi, Resim Atölye-
si ile Diksiyon ve Seslendirme 

Atölyesi gibi 10 farklı branştaki 
atölyelerde 8 hafta boyunca 
teorik ile uygulamalı eğitim-
ler verilecek. Güz döneminde 
852 öğrenciye eğitim verilmesi 
hedefleniyor. Eğitimler hafta 
içi 16.00-19.10, hafta sonu ise 
09.00-16.40 saatleri arasında 
verilecek. 2 Ekim Pazartesi 
günü başlayacak eğitimler, 23 
Aralık’ta sona erecek.

Konya’nın merkez Karatay 
İlçe Belediyesi tarafından ilçe-
ye kazandırılan Karatay Kültür 
ve Sanat Akademisi için güz 
dönemi kayıtları başladı. Sa-
nat ve kültüre yönelik 10 farklı 
branşta atölyelerin bulunduğu, 
yeteneği olduğuna inanan 7-14 
yaş aralığındaki Karataylı tüm 
çocukların eğitim alabileceği 
akademinin güz dönemi kayıt-
ları için son gün 15 Eylül Cuma 
olarak açıklandı.

Hemen her yıl  Topkapı Sarıyından 
sonra Türkiye'de 2. ziyaret edilen  yerler-
den birisi olan  Hz. Mevlana türbesi vus-
lata hazırlanıyor.

Karatay Kültür ve Sanat Akademisi
 Güz dönemi kayıtları başladı

‘’Güç yozlaştırmaz. 
Korku yozlaştırır; belki de 
gücü kaybetme korkusu’’

Cümlelerime John Ste-
inbeck’e ait olan bir söz ile 
başlamak istedim. 

Gerçekten millet olarak 
yozlaştık mı? Duyarsız-
laşan sessizleşen başına 
gelen her şeyi kabul eden 
bir toplum haline mi gel-
dik? Sizlere bırakıyorum. 
Uzun bir aradan sonra ta-
til, turnuva derken kaldığı-
mız yerden devam edelim. 
Bu haftaki konumuz OPV 
haydi başlayalım 

Merkez bankası rezervi 
-52 milyar dolar iken iktidar 
orta vadeli programı açık-
ladı 2023 yani bu yıl için 
dolar kuru 23,88 olarak be-
lirlenmiştir. (Resmi gazete)
Sayın şimşek ise bir kur 
hedefimiz yok dedi. Çelişki 
mi diyelim algı mı diyelim 
ben bilemedim. Piyasa-
ların bu kura inanılması 
bekleniyor. Buradan benim 
anladığım dolar tl de 30 tl 
nin üzerine çıkılmak isten-
mediği 

31 mart 2024 Mahalli 
seçimlere kadar bu eko-
nomi yönetimi ile kesinlikle 
ama kesinlikle çok olum-
suz bir şey ile karşı karşı-
ya kalmayacağız.  1Nisan 
ve sonrası fragman bite-
cek gerçek filmi seyretme-
ye başlayacağız. 2023 yılı 
646 milyar tl faiz ödeyecek 
olan Türkiye 2024 yılında 1 
trilyon 254 milyon faiz öde-
yecek (kaynak mb merkezi 
yönetim bütçe büyüklükle-
ri) ve bu artarak 2025 ve 
2026 yılı faiz ödemeleri ile 
devam edecek. 

Bütçe açığı ne kadar 

fazla ise borç-
lanmamızda 
o kadar fazla 
olacağı gibi 
ödeyeceğimiz 
faiz de o kadar 
fazla olacaktır.

Kişi başı milli 
gelir 2013 li 
yıllarda 12.500 

usd iken geçen bu kadar 
yıl zaman sonra üreten 
alan satan bir ülkede 
ne oldu da bu milli gelir 
12.450 usd oldu. 

Ben öyle bir dönemde 
borçlanmadan uzak du-
rulması kanaatindeyim. 
Merkez Bankası faiz artış 
hızı yavaşlayarak devam 
edebilir. Kur korumalı 
hesaplardan çıkışlarda 
tl mevduata değil dövize 
doğrumu ilerliyor? Tüketim 
harcamalarında kısıtlama-
lara mı gidilecek? Nakdin 
krallığına hızlı bir yönelme 
mi var?

Savrulmuş bir muhale-
fet kendisini nasıl toplar. 
Seçmende karşılığı ne olur 
bilemem ama bildiğim tek 
şey matematik gerçek bir 
bilim dalıdır. Asla yanıl-
maz. 

İşini severek, isteyerek 
aşkla ben çocuklarıma 
daha fazla ne verebilirim 
diye düşünen geçinme,-
barınma ,maaş kaygıların-
dan uzak tutulmuş eğitim 
neferleri ile ben daha fazla 
ne ögrenebilirim diye güle 
koşa okula gelen çocuklar 
ve daha iyisi onlarda olsun 
diye kendi istek ve arzula-
rını hep ama hep erteleyen 
ailelerin artık bu buhran-
dan yorulmadığı yılmadığı 
bir dönemi getirenlerin 
kazandığını hep birlikte 
göreceğiz.

2023 24 egitim öğretim 
döneminin bütün öğretmen 
ve öğrencilerimize hayırlı 
olmasını diliyorum. Sağlı-
cakla kalınız 

SITKI
ÇINAR

haber@anadoludamanset.com

DİP NOT
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Gazetemizi ziyaret ederek 
İmtiyaz sahibi Abbas Öztürk ve 
Genel Yayın yönetmenimiz Dur-
sun Seyis’e bilgiler veren Adnan 
Yağcı;

Özel sporcular olarak yakla-
şık 100 sporcumuz var. Bu spor-
cularımızda özel sporcuların 
katılabileceği bütün branşlara 
katılıyoruz.

Bu arada Beyaz Ay Derneği 
Genel Başkanı Lokman Ayva ile 
de görüştük. Kendisine çalışma-
lar hakkında bilgi verdik” dedi.

ADAY KONYASPOR KULÜBÜ
ANTRENÖRÜ YAĞCI’DAN ZİYARET

Konya Amatör Spor Ku-
lüpleri Federasyonu Başkanı 
Remzi Ay, Futbol İl Temsilcisi 
Tahir Taşyüz, yönetim kuru-
lu üyelerimiz ve amatör spor 
kulüplerimizin yöneticilerinin 
katılımı ile gerçekleşen toplan-
tıda Süper Grup tertip komitesi; 
Mustafa Metin (Meram Kara 
Kartallar), Ahmet Baloğlu Öntur 
Havzanspor) ve Rıdvan Yaşar 
(Tokarev Beyşehir Beledi-
yespor) 1. Amatör Küme tertip 
komitesi; Kamil Gölgeli (Bozkır 
Gençlerbirliği), Ahmet Arslan 
(Gerezspor ve Mustafa Yüksel 
(Ortaköyspor) oluştu. 

Süper Grup A Grubu; Ilgın 
Belediyespor, Karapınar Bele-
diyespor, Beta Trafo Ereğlispor, 
Ak-Set Kadınhanı Beledi-
yespor, Yiğit Can Ç.Çumra Be-
lediyespor, Öntur Havzanspor, 
Meram Kara Kartallar ve Paye 
Masterler Monivaspor’dan olu-
şurken ilk hafta maçları:

Beta Trafo Ereğlispor – Ka-
rapınar Belediyespor

Ak-Set Kadınhanı Beledi-
yespor – Ilgın Belediyespor

Yiğit Can Ç.Çumra Beledi-
yespor – Meram Kara Kartallar

Öntur Havzanspor – Paye 
Masterler Monivaspor 

Süper Grup B Grubu; Huğ-

luspor, Kulu Belediyespor, 
Retay Üzümlüspor, Akören 
Belediye Kültürspor, Ereğli Be-
reket Tarımspor, Sarayönüspor 
ve Tokarev Beyşehir Beledi-
yespor’dan oluşurken ilk hafta 
maçları:

Tokarev Beyşehir Beledi-
yespor – Kulu Belediyespor

Retay Üzümlüspor – Sara-
yönüspor 

Ereğli Bereket Tarımspor – 
Akören Belediye Kültürspor

Huğluspor – BAY 
1.Amatör Küme A Grubu; 

Bozkır Gençlerbirliği, Hü-
yük Belediye Gençlikspor, 
Ortaköyspor, Seydişehir Be-
lediyespor, Gerezspor, Sel-
çuklu İdmanyurdu ve Konya 
Yolspor’dan oluşurken ilk hafta 
maçları:

Konya Yolspor – Hüyük Be-
lediye Gençlikspor

Ortaköyspor – Selçuklu 
İdmanyurdu

Gerezspor – Seydişehir Be-
lediyespor

Bozkır Gençlerbirliği – BAY 

1.Amatör Küme B Grubu; 
Cihanbeyli Belediyespor, Ereğli 
Hayatspor, Ereğli Yeşilyurtspor, 
Yeni Meramspor, Taşkentspor, 
Yıldırımspor ve Ülkümspor’dan 

oluşurken ilk hafta maçları:
Ülkümspor – Ereğli Ha-

yatspor
Ereğli Yeşilyurtspor – Yıldı-

rımspor 
Taşkentspor – Yeni Me-

ramspor
Cihanbeyli Belediyespor – 

BAY 
Süper Grup 21-22 Ekim 

2023 tarihlerinde başlayacak 
olup gruplarında ilk 3 sırayı 
alan toplam 6 takım tek devreli 
lig sistemine göre merkezde 
oynanacak maçlar sonunda 
grup birincisi BAL’a yüksele-
cek, grup ikincisi baraj mü-
sabakası oynayacaktır. A ve 
B Grubunda son sırayı alan 
takımlarda küme düşecektir.

1.Amatör Küme 18-19 Ka-
sım 2023 gibi başlayacak olup 
gruplarında ilk 3 sırayı alan 
toplam 6 takım tek devreli lig 
sistemine göre merkezde oy-
nanacak maçlar sonunda grup 
birincisi ve ikincisi Süper Gruba 
yükselecek, A ve B Grubun-
da son sırayı alan takımlarda 
küme düşecektir.

Tüm amatör spor kulüple-
rimize hayırlı sezonlar dileriz.   
SPOR  MERKEZİ

Konya 
Amatör Küme 

2023-2024 Fut-
bol Sezonu, 

tertip komite-
si, Büyükler 
Süper Grup 

ile 1. Amatör 
Küme kura, 

fikstür çekimi 
ve ilk hafta 

maçları ASK-
F’de gerçekle-
şen toplantıda 

belirlendi.

AMATÖRLERDE GRUPLAR
BELLİ OLDU

Konya Aday Konyaspor klübü yeni oluşumla kimlik kaza-
nırken  bu klübün başkanlığını Aysel Akar, Başkan Yardım-

cılığını  ve antrenörlüğünü Adnan  Yağcı yapmaktadır.

Kadınlar Dünyadaki 
birçok ülkede farklı za-
man dilimlerinde seçme 
ve seçilme hakkına sahip 
oldu. Fransa’da 1944 yı-
lında kadınların seçme ve 
seçilme hakkı kanunlaştı. 
Japonya’da kadınlar 1945 
yılında ilk kez oy kullan-
ma hakkına sahip oldular. 
Çin’de 1949 yılında 69 ka-
dın delege Çin Halk Siyasi 
Danışma Konferansı’nda 
yer aldı. İsviçre’de kadınlar 
1971 yılında tüm ülkede 
seçme ve seçilme hakkına 
sahip oldular. Kuveyt’te ise 
kadınlar, yapılan mücade-
leler sonunda 2005 yılında 
seçme ve seçilme hakkına 
sahip oldular. Ülkemizde, 
Türkiye’de ise kadınlar ilk 
kez 1930 yılında belediye 
seçimlerinde seçme hakkı 
kazandı. 1934 yılında ise 
milletvekili seçimlerinde 
seçme ve seçilme hakkına 
sahip oldular. Ancak Ül-
kemizde kanunla tanınan 
seçme seçilme  hakların-
dan önce , kadınları spor-
da da görüyoruz. Şöyle ki;

29.Ekim.1923 tarihinde 
Cumhuriyet’in kurulma-
sıyla birlikte her alanda 
başlatılan çalışmalarda 
sporda da önemli atılımlar 

yapıldı. Bu yeni dö-
nem içinde kadınlar 
da yer almaya başla-
dılar. Sporun gücünü, 
insan sağlığı üzerin-
deki etkisini, ülkelerin 
dünyadaki tanıtımını 
ve kazanımlarını çok 

iyi bilen Cumhuriyetimizin 
kurucusu Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk, spora çok 
önem veriyordu. Gençlik 
yıllarında bile sporla ilgili 
çalışmalar yapıyor, okul-
lardaki spor çalışmalarının 
yeterli olmadığını biliyordu. 
Ayrıca kadınların da mutla-
ka sporda da yer almaları 
gerektiğine inanıyordu.

Cumhuriyetimizin 100. 
yılında, 2023 CEV Avrupa 
Şampiyonası finalinde Sır-
bistan’ı 3-2 mağlup ederek 
Avrupa Şampiyonu olan A 
Milli Kadın Voleybol Takı-
mımız, Türk spor tarihinde 
takım sporlarında Avrupa 
şampiyonu olan ilk takım 
olarak tarihe geçti. Şu 
anda Kadın Voleybolunda 
“Dünyada 1 numarayız, 
Avrupa’nın da şampiyo-
nuyuz.” Amaç her zaman 
başarılı olmak ve devamlı 
zirvede kalmaktır. Ülke 
olarak hedefimiz 2024 
Paris Olimpiyatları’na ka-
tılarak en iyi dereceyi elde 
etmektir.    Kızlarımızın ba-
şarısından dolayı  hepsinin 
alnından öpüp kutluyorum.

BAHRİ 
VRESKALA

Cumhuriyet ve 
Kadın Sporcularımız

Konyaspor’un alt 
yapıtakımı olan 1922 

Konyaspor’da genel kurul 
yapıldı ve başkanlığa 

Fevzi Tezcan getirildi. Tek 
liste ile gidilen genel ku-

rulda Başkanlığa getirilen 
Fevzi Tezcan “Takımı hak 

ettiği yere getireceğiz, 
bunun için kendilerine 

destek verilmesini istedi.
Yeni yönetim kurulun-

da ise :
Fevzi Tezcan,

M. Sami Özgüney,
Hasan Tosunoğlu,

M.Akif Yılmaz,
Mesut Erçetin,
Mehmet Kara,

Veysel Varlı, Birol 
Akıncı,

M. Kemal Avcıoğlu 
görev yapacak.

1922 KONYASPOR’DA BAŞKANLIĞA
FEVZİ TEZCAN SEÇİLDİ
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Konyaspor, Portekizli 
forvet Nelson Oliveira ile 
2 yıllığına anlaştı.Kon-
yaspor, Oliveira ile 2 yıllı-
ğına anlaştıYeşil-beyazlı 
ekip, Konya Büyükşehir 
Stadı toplantı salonunda 
düzenlenen törenle Nel-
son Oliveira'yı renklerine 
kattı. 17 kez Portekiz Milli 
Takımı'nın formasını giyen 
Oliveira, 2 yıllığına anlaştı-
ğı Konyaspor'da 16 numa-
ralı formayı giyecek.

Portekiz'in Braga takı-
mının alt yapısında futbola 
başlayan ve daha sonra 
Benfica'da oynayan 32 ya-
şındaki futbolcu, son ola-
rak Yunanistan'ın PAOK 
Kulübü'nde forma giydi.

 Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Uğur İbrahim Altay, ilki 
geçen yıl düzenlenen Uluslara-
rası Konya Yarı Maratonu’nun 
yoğun ilgi gördüğünü belirte-
rek, bu yıl düzenlenen mara-
tonda daha çok sporseverin bir 
araya gelmesini beklediklerini 
söyledi.

2023 Dünya Spor Başkenti 
Konya’da birçok spor etkinliği 
düzenlediklerini ifade eden 
Başkan Altay, şunları kaydetti:

“Spor Konya, Online Spor, 
Yüzme Bilmeyen Kalmasın, 
Sokakta Spor, Doğa Kampı, 
Spor Okulları, Parkur Konya, 
Bisiklet Şehri Konya ve Halk 
Oyunları Ligi gibi ayrı branşlar-

da ve programlarda çalışmalar 
yürütüyoruz. Uluslararası Kon-
ya Yarı Maratonu da bu kap-
samda yürüttüğümüz, ilgiyle 
takip edilen ve beğenilen bir et-
kinliğimiz. Geçen yıl 15 Mayıs 
tarihinde, 3 farklı kategoride 
gerçekleştirdiğimiz maratona 
dünyanın birçok yerinden spor-
sever katılmıştı. 24 ülkeden 
yaklaşık 150 yabancı spor-
cunun yer aldığı ve toplamda 
1600 yarışmacının mücadele 
ettiği maraton büyük heyecana 
sahne olmuştu. Konya Yarı 
Maratonu’na 7’den 70’e tüm 
sporseverleri kayıt yaptırmaya 
davet ediyorum.”

Rize mesaisi devam ediyor!

 Atletizm tarih boyunca sporların 
anasıdır. Arkeolojik çalışmalarda kar-
şımıza çeşitli atletizm dallarında hep 
sporcu atlet heykelleri çıkar. Türkiye-
mizde ise 1870’de Galatarasay Lise-
si’nde öğretmen Curelle ile başlayan 
ilk atletizm atılımı, 1900’lerin başında 
modern manada gündeme gelmiş, 
1912 Stockholm Olimpiyatlarında Türk 
atletleri yarışmışlardı. Bu yıl 100’ncü 
yılını kutlayacak 1924 Paris Olimpi-
yatında Türk ekibinde başta merhum 
Ömer Besim Koşalay olduğu halde at-
letizm ekibi yer almış, daha sonra Ma-
car antrenör Ratkai Gula’nın eğitimci 
olarak federasyonda görev alması ile 
değerli atletler yetişmeye başlamıştı. 
100 yıllık Cumhuriyet tarihinde Türk 
atletizminin kayda değer (1948 Lond-
ra Olimpitayatlarında merhum Ruhi 
Sarıalp’in 3 adımdaki bronz madalya-
sı) tek başarısı vardır. Atletizmde son 
olarak (2008 Pekin’de 2 gümüş, 2012 
Londra’da 1 altın bir gümüş madalya-
yı dopinginden kaybetmiştik) Amma; 
özellikle 2021-23 dönemi, maalesef 
yönetim yetersizliği ve hataları ile 
atletizmde siyah bulutlar getiriyor. 
Konulara rahmetli kardeşim Cüneyt 
Koryürek gibi cesaretle eğilen birkaç 
atletizm bilen ve seven Öcal Uluç ve 
Necdet Ayaz gibi yazarlardan başkası 
da görünürde yok! Türk atletizminin 
artık tüm atletizm gönüllülerinin katı-
lacağı bir devrime ihtiyacı vardır. Her 
söylentiye değil, belgelere; Dünya 
Atletizm Federasyonu’nun cezalarına 
ve kararlarına bakmamız lazım. Konu; 
‘devleti yönetenler adam kayırıyorlar’ 
gibi suçlanmalara kadar varmadan 
toplanacak bir şura ile Türk atletizmi-
nin hem yönetim kadrosu yenilenmeli, 
hem de gelecek planı çizilmelidir. Baş-
ta Fenerbahçe ve ENKA, Galatasaray 
ve diğer iyi niyetle atletizm branşına 
yer veren spor kulüpleri bu şurada yer 
almalı, seslerini yükseltmeli ve Türk 
atletizmine destek vermelidirler. Bu 
devrimi ve Türk atletizmini layık oldu-
ğu çizgiye ulaştıracak olan çabaları 
alkışlamaya hazırız.

Konyaspor, Süper Lig’in 5. haftasında iç sahada oynanacak Rizespor maçı-
nın hazırlıklarına başladı.Teknik direktör Aleksandar Stanojevic ve yardımcı-
ları nezaretinde Kayacık Tesisleri’nde topbaşı yapan yeşil-beyazlılar, milli ara 

boyunca verimli bir çalışma dönemi geçirmeyi planlıyor.

Süper Lig’in 4. haftasın-
da 2 Eylül Cumartesi günü 
İstanbul’da Başakşehir’in 
konuğu olan yeşil-beyaz-
lılar, zorlu karşılaşmanın 
ardından 4 günlük izne 
ayrılmıştı. Anadolu Kartalı 6 
Eylül Çarşamba günü Kaya-
cık Tesisleri’nde toplanarak, 
Süper Lig’in 5. haftasında 
iç sahada oynanacak Ri-
zespor maçının hazırlıkları-
na start verdi.

Teknik direktör Aleksan-
dar Stanojevic ve yardım-
cıları nezaretinde Kayacık 
Tesisleri’nde toplanan 
Konyaspor, günü yenileme 
antrenmanı yaparak değer-
lendirdi. Özellikle ligin ilk 4 
haftalık periyodunda birey-
sel hataların tamamını not 
eden Sırp teknik adamın, bu 
konuda oyuncularıyla birey-
sel toplantılar gerçekleştire-
ceği öğrenildi.

Konyaspor Teknik Direk-
törü Aleksandar Stanojevic, 
bazı oyuncuları için birey-
sel antrenman programları 
çıkarttı. Sırp çalıştırıcı form 
düşüklüğü yaşayan bazı 
oyuncularına; ek olarak özel 
antrenmanlar programla-
dı. Stanojevic milli arada; 
özellikle performansı düşük 
oyuncularına ciddi anlamda 
form kazandırmayı hedefli-
yor.

Konyaspor’da antren-
manlara 6 futbolcu katılma-
yacak. Yeşil-beyazlı takım-
da sakatlığı devam eden 
forvet Muhammet Demir’in 
yanı sıra; ülkelerinin milli 
takımlarında yer alan for-
vet Sokol Cikalleshi, stoper 
Francisco Calvo ve orta 
sahalar Alexandru Cicaldau, 
Bruno Paz ile Niko Rak 
antrenmanlarda yer alma-
yacak.

Özgökçen’den kombine açıklaması

Konyaspor, Oliveira ile 
2 yıllığına anlaştı

Konya'da 7’den 70’e tüm 
sporseverlere davet! 

ERDOGAN 
ARIPINAR 

Türk atletizminde 
devrim şart oldu 

Kon-
yaspor Ku-

lübü Baş-
kanı Fatih 
Özgökçen 

katıldığı bir 
canlı yayın-
da kombine 

fiyatlarına 
ilişkin dik-
kat çeken 
bir cümle 

kurdu.

Konya Büyükşehir Belediyesi’nce düzenlenen, Ulus-
lararası Konya Yarı Maratonu’na kayıtlar başladı.

Bilet ve kombine fiyatlarının Kon-
yaspor'a kar getirici bir miktar üzerin-
den hesaplanmadığını vurgulayan Öz-
gökçen, “Kombine ve maç bilet fiyatları 
düşmeyecek. Bazı maçlarda da arta-
cak. Ancak ailecek kombine alanlara 
indirim yapabiliriz.” ifadesini kullandı.

Başkan Özgökçen ayrıca Taraftara 
maça gelmeleri konusunda çağrıda 
bulunarak, “Taraftarımız en azından 
maçlara gelerek destek verirse biz de 
bundan memnun oluruz ve Konyaspor 
daha başarılı olur.” İfadesinde bulundu.
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Kalite, Güven, İtibar… 
Ailenizin Emlakçısı

Tel: 0545 800 97 98

Hacıveyiszade mahallesi  
Şeyhülema Recepağa CD 180/C 

Karatay Konya

Milli Eğitim Bakanlığına 
(MEB) bağlı ilk ve orta-

öğretim kurumlarındaki 
yaklaşık 20 milyon 

öğrenci ve 1,2 milyona 
yakın öğretmen için 

2023-2024 eğitim öğre-
tim yılı bugün başladı.

Vali Özkan: Zabıtaları 
makamında kabul etti

Konya Büyükşehir Belediyesi Zabı-
ta Dairesi Başkanı Yavuz Kızılaslan ve 
beraberindeki heyet, 1-7 Eylül tarihleri 
arasında kutlanan Zabıta Haftası do-
layısıyla Vali Vahdettin Özkan’ı ziyaret 
etti. Vali Özkan, Zabıta Teşkilatının 197. 
kuruluş yıldönümünü kutlayarak zabıta 
teşkilatının Konya’daki çalışmalarına iliş-
kin Daire Başkanı Kızılaslan’dan bilgi aldı. 
Vali Vahdettin Özkan, Zabıta Teşkilatının 
vatandaşların sağlığı, huzuru ve asayişin 
temininde önemli bir fonksiyon ifa ettiğini 
belirterek, “Konya Büyükşehir Belediyesi 
bütün faaliyetlerinde olduğu gibi zabıta bi-
riminde de de önemli icraatları gerçekleş-
tiriyor. Kurumsal kapasitemizi, teknolojik 
alt yapımızı ve insan kaynaklarını çok iyi 
bir şekilde kullanacak kabiliyette olmamız 
icap ediyor. Konya Büyükşehir Belediyesi 

başta olmak üzere ilçe belediyeleri, genel 
kolluk ve kurumlar arasındaki koordinas-
yon ile beraber kamu düzeninin tesisi ve 
vatandaşlarımızın huzuru sağlanmaktadır. 
Bilgi teknolojilerini çok iyi kullanmamız ve 
ilgili kurumlarla koordinasyonun iyi olma-
sı yapacağımız işlerin hem yaygınlığını 
hem etkinliğini nitelikli bir şekilde artırıyor. 
Konya’da belediyelerimizin, merkezi hükü-
metle nitelikli işbirliği içinde yapmış oldu-
ğu hizmetler çarpan etkisini oluşturuyor. 
Bunun bereketini hep beraber görüyoruz. 
İnşallah el birliği ile kamu düzeninin mu-
hafazası ve sürdürülebilir kılınması açısın-
dan hizmetler artarak devam eder. Allah 
muhafaza ve muvaffak etsin. Konya’mıza 
güzel hizmetleriniz artarak devam etsin. 
Gününüz ve haftanız kutlu olsun” dedi.

Konya Valisi Vahdettin Özkan, 
Zabıta Teşkilatı’nın 197. kuru-
luş yıl dönümünü kutlayarak, 

Konya’da belediyelerin, merkezi 
hükümetle nitelikli işbirliği içinde 
yaptığı hizmetlerin çarpan etkisi 

oluşturduğunu, bunun bereketini 
hep beraber gördüklerini söyledi.

2023-2024 eğitim ve 
öğretim dönemi başladı. 
Öğrenciler okullarına, 
öğretmenlerine ve arka-
daşlarına kavuşmanın 
sevincini yaşadılar. 

veliler ise yeni bir zam 
dalgasına yakalandılar. 
Okul kıyafeti, kırtasiye, 
yol, kantin gibi masraflar 
katlanarak arttı. Bir öğren-

cinin okul masraflarını ge-
çen yıl ile kıyaslandığın-
da. Bu kapsamda geçen 
yıl 3.296 TL'ye mal olan 
okul masraflarının, bu 
yıl yüzde 105'lik artış ile 
6.755 TL'ye kadar yüksel-
diği ortaya çıktı. “Veliler, 
dudak uçuklatan masraf-
ları düşünüyor” “Defter, 
kalem, çanta, ayakkabı, 

servis ve kantin masrafına 
kadar birçok ürün ve hiz-
mette çok yüksek artışlar 
oldu. Veliler, kırtasiye, 
zincir marketler ya da 
toptancılarda hesaplı bir 
ürün bulamıyor. Etiketler 
sürekli değişiyor, ürünler 
zamlanıyor

Okul yolu, zam yolu
ZİL ÇALDI, EĞİTİM 

CAMİASINA BAŞARILAR

Geçen sayımızda   
“Altınekin’de neler oluyor” 
başlıklı haberimize 
büyük yankı geldi.

VARAN
2

Bir öncesi sayımızda   “Altı-
nekin’de neler oluyor”  habe-

rimiz ilçe ve mahallerle büyük 
yankı uyandırdı ve olaylardan 
habersiz vatandaşlar haberi-

mizden sonra hayretler içinde 
kalırken, Belediye Başkanı Mu-

harrem Dere’de büyük rahat-
sızlık yarattığından ilçe ve ma-

hallelerde gazetemizi toplattırdı 
ve vatandaşın bu konuda bilgi 

sahibi olmamasını öngördü.

Bunun yanı sıra gazetemiz-
deki iddia haberler karşısında 
ne Belediye kaynaklarından bir 
açıklama veya yalanlama, nede 
Belediye Başkanı Muharrem 
Dere tarafından bir açıklama ya 
da yalanlama gelmedi.

Bahse konu olan Un fabrikası 
yaklaşık 17 yıldır halka hizmet 
vermektedir. 15 Haziran 2022 
tarihli Belediye Encümen kararı 
ile ruhsat verilemeyeceğinden, 
hem de para cezası yazıldığı 
görülmektedir. Taraflardan A.Ç 
konuyu yargıya taşıması üzerine 
belediyenin ve encümen kararı 
iptal edilmiştir.

Bu süreçten sonra Mahkeme 
kararında gerekçe olarak ise 

Belediye kadrolarında teknik 
elemanın bulunmaması, kapat-
ma kararının uygulanamayacağı 
karara bağlanmış olmasına rağ-
men Belediye Başkanı Muhar-
rem Dere şahsi kin ve ihtirasları 
nedeniyle hem mahkeme kara-
nına uymamış, hem de ruhsatı 
vermemek için direndiği iddia 
edilmektedir.

Belediye Başkanı Muharrem 
Dere 14 Haziran 2014 tarih ve  
67 sıra numaralı  ruhsatı bizzat   
imzalamasına rağmen, aradan 
geçen yaklaşık 9 yıl sonra ne 
değişti de  bugün ruhsat verme-
mektedir. Bunu vatandaşlar da, 
bizlerde merak ediyoruz.HABER 
MERKEZİ

ALTINEKİN KAYNIYOR!..
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İMTİYAZ SAHİBİ:
İKRA Basın Yayın İletişim Ajans ve Danışmanlık Hizmetleri 

Sanayi Ticare LTD.ŞTİ adına 
ABBAS ÖZTÜRK

GENEL YAYIN YÖNETMENİ:
Dursun SEYİS

REKLAM MÜDÜRÜ
OSMAN ÖZTÜRK

ADRES: Nişantaş Mah. Keyhüsrev  
Sok. No:7/3

Tel:  0 332 409 60 61
Fax: 0 332 409 60 61

Mail: haber@anadolumanset.com

BASKI: 
ANKARA ŞUBE

ARSLAN GÜNEYDOĞU GAZETECİLİK MATBA-
CILIK VE KAĞITÇILIK A.Ş.

SARAY OSMAN GAZİ MAH.SÜTÇÜ İMAM SK.
No:33 Pursaklar / ANKARA

DAĞITIM:
OSMANLI DAĞITIM - MUSTAFA DEMİRTAŞ

Tel: 0549 258 43 00

SORUMLU 
YAZI İŞLERİ MÜDÜRÜ:

ALİ ANLAŞ

HUKUK DANIŞMANI:
AV.EMRE KAHVECİ

Haftalık Yerel Gazete
Bu gazete basın ahlak 

yasalarına uymaya söz vermiştir. 
Köşe yazılarının sorumlulukları 

yazarlarına aittir.

HABER MÜDÜRÜ:
TUBA DURUKAN

MERİÇ, ÖZKAN’I
ZİYARET ETTİ

Kasırga Türkiye'yi vuracak 

Türk Kızılay Genel Başkanı Prof. Dr. Fatma 
Meriç Yılmaz ve Türk Kızılay Konya Şubesi 
Başkanı Hüseyin Üzülmez, Vali Vahdettin 
Özkan’ı ziyaret etti.

Türk Kızılay’ın yaptı-
ğı çalışmalar hakkında 
Genel Başkan Yılmaz’la 
istişarelerde bulunan Vali 
Özkan, köklü bir geçmişe 

sahip olan Türk Kızılay’ın 
gerçekleştirdiği faaliyetler-
le ülkemizde ve Dünya’da 
her zaman insanlığın  ya-
nında olduğunu ifade etti.

Bir insanda ilk dikkat ede-
ceğiniz şey:  "Kendini, ken-
dince nasıl tanımladığı ve 
varlığını (hayatını) nasıl sür-
dürdüğüdür. Bu gözlem kişinin 
benliğini size sunma şeklidir.! 
Yani "lafla peynir gemisinin 
yürümemeyeceğinin" ispatıdır. 
Eğer kişi kendi içinde devrik-
se, mutlaka bir gün devrilir te-
zinin tezahürünü er veya geç 
göreceğizdir.! Önemli olan: Bu 
zamanın bizden ne götürüp, 
ne getirdiğidir.!! Unutmama-

lıyız ki; bir başkasının bizi 
yer ile yeksan etmesine, biz 
kendimiz tutum ve davranış-
larımızla izin veririz. Tam aksi 
ise; bize bir başkasının zarar 
vermesine yani yer ile yeksan 
etmesine fırsat vermeme-
mizde, basiretli ve adaletli 
tutumumuzda kendi elimizde-
dir. Bu dik duruş esasen bir 
içsel direniştir.!! İçsel direniş 
te ancak ve ancak: Doğru, 
dürüst, adil ve omurgalı insan-
larda olan bir haslettir. Asaleti 
özünde olan  gösteriş ve şa-
tafata ihtiyaç duymaz. Bütün 
statüler; (makam-mal-mülk) 
bir yere kadar taşır insanı.!! 
Asaletli asil insan farklıdır. Bu 
farkıda güzel ve hatırlı kalp-
lerde ağırlanması, ilelebet 
dillerden düşmemesi gösterir. 

Kısaca yaşadığınla, yaşattı-
ğınla anılırsın.!! Bir insan nasıl 
anılacağını da en iyi kendi bilir 
diyor; gelelim yaşadıklarımıza 
ve bize çektiklerimizi yaşatan-
ların yaşattıklarına...***

Anayasımız da devletimiz 
şu şekilde tarif edilmektedir. 
"TÜRKİYE CUMHURİYETİ 
LAİK, DEMOKRATİK, HUKUK 
DEVLETİDİR." Halkın kendi 
kendini yönetme şekli olan 
CUMHURİYET sisteminin tam 
anlamı ile işlevliğini, demok-
rasiyi özümseyerek, din ile 
devlet işlerini ayırıp, adaletle 
sistemin milletçe uygulandı-
ğından emin miyiz.?? Karar 
sizin.(!) Seçilirken görevlerinin 
ne olduğunu bilenler, seçildik-
ten sonra bildikleri görev ve 
sorumluklarını layık-ı vechi ile 

yerine getiriyorlar mı.?? Her 
dönem alıştığımız ama hiç de 
gerçekleşmemiş, harici vaad 
ve sözlere hiç girmeyecektim 
fakat vicdanım müsade et-
medi.!!   1) Metro sözü verileli 
tam 14 yıl  oldu, yine yeniden 
gündeme geldi, gerçekten 
bu sefer inanalım mı.(?) 2) 
Mavi Tünel (KOP) projesi ne 
oldu, bu hayati önem taşıyan 
yatırım neden tamamlanmı-
yor, sebebi hikmeti nedir.(?) 
3) Yap boz tahtasına dönen 
eğitim sistemimiz ne zaman 
kalıcı bir şekilde düzeltilip uy-
gulanacak.(?) Eğer itibardan 
tasarruf olmaz tezinizden vaz-
geçmeyecekseniz, İthal çiftçi, 
ithal eğitimci, ithal yetişmiş 
kalifiye eleman (Mimar-Mü-
hendisler), ithal sağlıkçılar 

(Doktor)v.s v.s getirmeniz 
gerekiyor bu gidişle.!! Bence 
bu kadar çok ithalat yapaca-
ğımıza tek bir ithalat yapsak 
tüm sorunları aşarız gibime 
geliyor.(?) ...Gelin iktidarı 
da, muhalefeti de topyekun 
ithal siyasetçi ve yöneticilerle 
tamamlayalım, tüm sorunlar 
kökünden çözülsün  bitsin bu 
iş.(!) Benden söylemesi...***

Seçilmiş belediye başka-
nı bölgesinin sahibi, kısaca 
tüm seçilmişler konumları ile 
sahiplik iyesi modunda bir 
uygulamaya şahit oluyor ve 
sadece izliyor isek.(!) Ne ben 
anlata bilmişim.(?) Ne de siz 
anlaya bilmişsiniz.(?) Allah 
c.c. yar ve yardımcısı olsun 
gelecek nesillerimizin...

ABBAS
ÖZTÜRK

Benden 
Söylemesi...

haber@anadoludamanset.com

ODATV’de yer alan 
bilgilere göre, yerel se-
çimlere aylar kala parti-
ler çalışmalarına devam 
ediyor. AKP Genel Merke-
zinde esas hedef CHP’nin 
elindeki büyükşehir bele-

diyelerini almakken sosyal 
medyaya düşen bir görün-
tü olay oldu.

AKP Antalya Teşkilat 
Başkanı Cüneyt Doğan 
rakı içerken poz verdi.

AKP’li isim rakı içerken poz verdi. 
AKP An-

talya Teşki-
lat Başka-
nı Cüneyt 

Doğan rakı 
içerken poz 

verdi. Do-
ğan’ın sos-
yal medya 

hesabından 
da “Kur’an 
bizim ana-

yasamızdır” 
dediği orta-

ya çıktı.

İLAN-REKLAM FİYATLARIMIZ

Tam Sayfa Siyah Beyaz : 1500 TL

Yarım Sayfa Siyah Beyaz :   750 TL

Çeyrek Sayfa Siyah Beyaz :   500 TL

Logo Üzeri  :   750 TL

Arka Tam Sayfa Renkli : 3000 TL

Arka Yarım Sayfa Renkli : 2000 TL

Arka Çeyrek Sayfa Renkli : 1000 TL

İç Tam Sayfa Renkli : 2500 TL

İç Yarım Sayfa  : 1500 TL

İç Çeyrek Sayfa Renkli  :   750 TL

Yayın Türü : Yerel Sürelidir.

Fiyatlarımıza KDV Dahil Değildir.

El Nino etkisiyle sıcak 
geçen yaz ayları deniz suyu 
sıcaklıklarını da oldukça 
yükseltti. Bu da kasırgalar için 
uygun bir ortamın oluşmasına 
olanak sağladı.

Deniz komşumuz Yunanis-
tan’ın aşırı yağışlarla müca-
dele ettiği şu günlerde Akde-
niz bölgesi için de bir kasırga 
tahmini geldi.

Meteorolojik hesaplamalar 
sonucu yapılan tahminlere 
göre önümüzdeki günlerde 
Akdeniz üzerinde bir kasırga 
oluşumu görülecek. Ürkütücü 
kasırganın Türkiye’nin kıyı şe-

hirlerini de vurma ihtimali var.
Oluşan bu devasa şiddetli 

rüzgar olayının 11-12 Eylül ta-
rihleri arasında Antalya açık-
ları ile Mersin ve Adana’ya 
vurma ihtimali bulunuyor.

Modeller bir Akdeniz Ka-
sırgası tahmini yapıyor. Se-
naryolardan biri 11-12 Eylül 
tarihlerinde gözüküyor. Eğer 
gerçekleşirse, Datça'yı teğet 
geçip, Mersin ve Adana'ya yö-
nelecek" uyarısında bulundu.

Bilinenin aksine kasırgalar sadece okyanuslarda gerçekleşmiyor. Akde-
niz'de bu yaz deniz suyunun 27 ile 30 derece arasında olması kasırganın 
oluşmasına olanak sağlıyor. 

Ulaşım bedava!
Konya Büyükşehir Belediyesi, yeni eği-

tim-öğretim yılının başlamasıyla 11 Eylül 
Pazartesi gününden itibaren yolcu yoğun-
luğu olan hatlara ilave seferler verecek. 
İlk ders zilinin çalacağı 11 Eylül günü ise 
öğrenciler, Konya Büyükşehir Belediye-
si’ne ait toplu ulaşım araçlarından ücret-
siz yararlanacak.
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Türkiye’de ilk 
ve orta dereceli 
okullarda eğitim ve 
öğretim başladı.

Türkiye bir türlü 
sunu ayırt edeme-
di ve 20 yıldır daha 
da karmaşık bir 
şekil aldı.

Önce eğitim mi?
Yoksa  öğretim mi ?
4+4+4 sistemini getirmekle  bu ülke bence eğitim ve 

öğretimde  çok gerilere götürüldü.
20 yıllık AKP iktidarında yine yaklaşık 7-8 Milli eğitim 

bakanı değişti. Bakan değişti ama, zihniyeti bir türlü de-
ğiştiremediler.Her şeyi yapsak eğitimi ihmal etsek, nok-
san kalırız. Hiçbir şeyi yapmasak eğitimimiz mükemmel 
olsa, kısa zamanda her şeyi hallederiz.

Osmanlı da başlayan Tanzimat’tan beri eğitimle res-
men oyun oynuyoruz, birimizin yaptığını diğerimiz bozu-
yoruz. Hatta öyle ki, yukarı da belirttiğim gibi aynı iktidar, 
ayrı bakanlar  işi kavgaya kadar götürüyor lakin bir türlü 
arzu edilen sonuca ulaşamıyoruz.Eğitimin en önemli öğe-
si öğretmendir . Oysa biz, öğretmen yetiştiren kurumları 
bile siyasete kurban verdik.

Zorunlu eğitim süresi olan 12 yıl boyunca mevcut 
müfredata göre çocuklara eğitim veriliyor. Üniversite giriş 
sınavlarında bu temel derslerden yapılan ortalama net 
sayısı 4-6 arasıdır. Sürekli sınava hazırladığımız, etüt 
merkezlerinde testlerle boğuşan çocuklarımız neden ba-
şarılı olamıyor?Batı Batı deyip yırtınıp duruyoruz, Batı’nın 
eğitim sisteminde çocukların yüzde 70’i kendi becerileri-
ne göre meslek eğitimine yönlendiriliyor.

Birde doğuya bakalım, mesela bir Japonya modeli.
Hangi kafaya hizmet ediyorsak, eğitimde de piramidi ters 
oturtmuşuz. Tabanda mesleki eğitimi yaygınlaştıracağı-
mıza, herkese üniversite gibi bir garabetin peşindeyiz. 
Özel okullarımız ayrı bir dert. Fırsat eşitliği yok.

Devlet Sınıflarımız çok kalabalık.
Onun için  eğitim ve öğretimin başladığı şu konulara 

masaya yatırtıp, çözüm üretmeliyiz.
Nasıl bir müfredata ihtiyacımız var?: Eğitim programla-

rının temel felsefesi nasıl olmalı? Programlar nasıl belir-
lenmeli? Ders kitapları ve materyaller nasıl hazırlanmalı? 
Nelere dikkat edilmeli? Öğrencinin mutlu, ahlaklı ve 
beceri sahibi bireyler olarak yetiştirilmesi için neler yapıl-
malı? Nasıl bir ilk ve ortaöğretim hayal ediyorsunuz?

Nasıl bir öğretmen istiyoruz?: Geleneksel kodları ihmal 
etmeden, çağdaş dünyada nasıl bir öğretmene ihtiyacı-
mız var? Eğitim hayatımızda öğretmenlerimiz için ne tür 
mesleki gelişim programları ve insan kaynakları modeli 
geliştirebiliriz?

 Kaliteli eğitim için nasıl bir okul ortamı oluşturmalı-
yız?: Okul mimarisinden minimal ortamlara kadar okul 
tasarımında nelere dikkat edilmeli? Çocuklarımız nasıl bir 
okul ve sınıf ortamında eğitim görmeli?

 Bölgeler arası eğitim farklarını gidermek için ne tür 
önlemler alınmalı?

 Öğrenci Seçme ve Yerleştirme Sınavları nasıl olmalı?: 
Hem lise hem de üniversiteye öğrenci yerleştirme usul ve 
yöntemleri konusunda öneriler neler? Sınavların eğitim 
hayatımızdaki rolü ve ağırlığı nasıl düzenlenmeli?

Eğitim sisteminde izleme, değerlendirme, ölçme, 
denetim, özdenetim mekanizmaları nasıl olmalı?: Eğitim 
sistemimiz nasıl denetlenmeli, özdenetim mekanizmaları 
nasıl kurgulanmalı?

 Eğitim sistemimizde kültür, sanat ve spor etkinliklerine 
nasıl yer verilmeli?: Öğrenci ve öğretmenlerimiz için ders 
dışı aktiviteler, uğraş ve sosyal faaliyetler nasıl düzenlen-
meli? Öğrencilerin yerel, ulusal veya uluslararası sanat, 
kültür ve sportif faaliyetlere ilgisini arttırmak için hangi 
çalışmalar yapılmalı?

Atatürk diyor ki;
Bir ulusun gerçek kurtuluşu, Ancak eğitimle olur.

Edinilen bilgiye göre, Konya İl Emni-
yet Müdürlüğüne bağlı Narkotik Suçlar-
la Mücadele Şube Müdürlüğü ekipleri, 
Konya’ya uyuşturucu getiren ve piyasa-
ya uyuşturucu süren kanalların tespitine 
yönelik çalışmalarına hız kesmeden 
devam ediyor. Narkotik ekipleri, şehir 
girişinde yapılan yol uygulamasında bir 
aracı durdurdu.

Araçtaki şahsın tavırlarından şüp-
helenen ekipler, araç içerisinde hassas 
burunlu narkotik köpeği eşliğinde arama 
yaptı. Yapılan aramada araç içerisinde 
bağlamanın içine gizlenmiş halde 2 bin 
600 adet uyuşturucu hap ele geçirilir-
ken 1 kişi gözaltına alındı. Uyuşturucu 
madde ile yakalanan O.A. isimli şüp-
heli, emniyetteki işlemlerinin ardından 
Uyuşturucu Madde Ticareti Yapmak/
Nakletmek ve Kullanmak suçlarından 
sevk edildiği adli makamlarca tutukla-
narak cezaevine gönderildi.

DURSUN
SEYİS

dursunseyis@hotmail.com

EĞİTİM 
SORUNU

Aranan 92 şahıs polisten kaçamadı

Emekli Gazi Emniyet Müdürü Fatih Eryılmaz ülke-
mizde bulunan kaçak Afganların sayılarının yüzbin-
leri bulmasına rağmen sokaklarda görünmediğini ve 
askeri eğitim almış olan bu Afganların Türk Milleti 
için tehdit oluşturduğunu belirtti.

Edinilen bilgiye göre, Konya 
İl Emniyet Müdürlüğü ekipleri, 
il merkezinde 52 ekip ve 130 
personel ile aranan şahıslara 
yönelik eş zamanlı operasyon 
düzenledi. Yapılan operasyon-

da; kasten yaralama, hırsızlık, 
silahla tehdit, yağma ve daha 
birçok suçtan aranan, kesinleş-
miş hapis cezası ve yakalama 
emri bulunan 92 kişi yakala-
narak gözaltına alındı. Polis 

ekipleri tarafından yakalanan 92 
şahıstan 68’i cezaevine gön-
derilirken 24 şahıs ise ifadeleri 
alınmak üzere adli mercilere 
sevk edildi.

Konya’da 
polis ekipleri-
nin il genelin-
de aranan şa-
hıslara yönelik 
yaptığı çalış-
malarda çeşitli 
suçlardan ke-
sinleşmiş ha-
pis cezası ve 
yakalama emri 
bulunan 92 kişi 
yakalandı.

Taliban’ın 2021 yılında Af-
ganistan yönetimini tamamen 
ele geçirmesinin ardından, sa-
yıları yüzbinleri bulan Afganlar 
yığınlar halinde İran üzerinden 
ülkemize giriş yaptı.

Sınırlarımızdan her gün ka-
çak bir şekilde ellerini kollarını 
sallayarak giriş yapan Afganla-
rın askeri eğitim aldıkları hatta 
bu eğitimleri ABD ordusunun 
verdiği de iddia ediliyor.

Bağlamanın içerisinden 
binlerce uyuşturucu hap çıktı!

AFGANLAR NEREDE?
Polis ekipleri tarafından uygu-

lama noktasında durdurulan araçta 
bulunan bağlamanın içerisinden 2 
bin 600 adet uyuşturucu hap çıktı. 
Olayla ilgili 1 şahıs tutuklandı.

VEFAT, BAŞSAĞLIĞI, 

ANMA VE TEŞEKKÜR 

İLANLARINIZ İÇİN 

BİZİ ARAYABİLİRSİNİZ.

TEL: 0533 719 30 05

41 ruhsatsız silah ele geçirildi
Konya’da polis 

ekiplerinin son 1 
haftada gerçekleş-

tirdiği denetimlerde 
41 ruhsatsız silah 

ve çok sayıda fişek 
ele geçirilirken, 2 

kişi tutuklanarak ce-
zaevine gönderildi.
Edinilen bilgiye göre, Konya 

Emniyet Müdürlüğü ekipleri, 
özellikle düğün merasimleri 
ve asker eğlencelerinde ma-
ganda kurşunuyla can kaybı 
yaşanmaması için denetimle-
rini sıklaştırdı. Son bir haftada 
gerçekleştirilen uygulama ve 
denetimlerde 32 ruhsatsız 

tabanca, 5 ruhsatsız pompalı 
tüfek, 4 ruhsatsız av tüfeği, 
silahlarla birlikte çok sayıda 
tabanca ve tüfek fişeği ele 
geçirildi. 12 şahıs hakkında 
6136 Ateşli Silahlar ve Bıçaklar 
Kanunu’na muhalefet suçun-
dan adli işlem başlatılırken, 2 
şüpheli tutuklanarak cezaevine 

gönderildi.
Konya Emniyet Müdürlüğü 

yetkilileri, vatandaşların huzur 
ve güven ortamının korunması 
için denetim ve uygulamaların 
aralıksız sürdürüleceğini ifade 
etti. TUBA DURUKAN

09 Eylül 2023 
saat 13: 00 sula-
rında gazetemizi 
arayarak yardım 
isteyen ölen Zeli-
ha AKBULUT un 
kızkardeşi Ayşe Nur 
YILDIZ, cinayetin 
üzerinden yaklaşık 
10 gün geçmesine 
rağmen, kolluk kuv-
vetlerinden ve adli 
makamlardan tara-

fımıza tatmin edici 
hiçbir açıklamanın 
yapılmadığını iddia 
etti. İlçe Cumhuriyet 
Başsavcılığı ma-
kamınca dosyanın 
gizlilik kapsamında 
olduğunun bilgisi 
verildi sadece dedi. 

Arkası birtürlü 
kesilmeyen kadın 
cinayetlerinin birin-
de de şehrimizin 

isminin geçmesi 
Anadolu'da Manşet 
Gazetesi ailesi ola-
rak bizleri de derin-
den yaralamış olup, 
olayın neticesinin 
gün yüzüne bir an 
önce çıkmasını te-
menni ediyor, konu 
ile ilgili tüm kurum 
ve kişilere üstün 
başarılar diliyoruz. 
Haber Merkezi

KAN DONDURAN CİNAYET.(!)
İlimiz Cihanbeyli ilçesinde 31 Ağustos 2023 

tarihinde, yaşları 2 ila 6 arası 3 çocuğunun önün-
de eşi Hüseyin AKBULUT (33) tarafından hunhar-

ca öldürülen  Zeliha AKBULUT (27) cinayetinin 
arkasında ki sır perdesi ne.?
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Hayati ilaçlar satılmayacak
Organ nakli hastaları için hayati öneme sahip ilaçlar artık Türkiye’de bulunamayacak. İlacı üreten 

İsviçreli firma geri ödeme sorunu nedeniyle ilacın Türkiye’ye satışını durdurdu.

Tüm Eczacı İşverenler 
Sendikası (TEİS) Genel 
Başkanı Eczacı Nurten 
Saydan, İsviçre kökenli çok 
uluslu ilaç firmasının organ 
nakli hastalarında kullanı-
lan ilacını artık Türkiye’ye 
getirmeyeceğini ilan ettiğini 
açıkladı. Konuya ilişkin bu-
gün yazılı açıklama yapan 
Saydan şunları ifade etti:

“İsviçre kökenli çok 
uluslu ilaç firması organ 
nakli hastalarında kullanı-
lan ilacını artık Türkiye’ye 
getirmeyeceğini ilan etti. 
Mikofenolat mofetil etken 

maddeli ilacın 
Türkiye'deki 
ticari faaliyeti-
ni 31.08.2023 
tarihi itibariyle 
sona erdirdi. 
Mikofenolat 
mofetil etken 
maddeli bu 
ilaç böbrek, 

kalp ve karaciğer nakli 
yapılan hastalarda akut 
organ reddini önlemek için 
kullanılmaktadır. 125 yıldır 
dünyada, 65 yıldır ülkemiz-
de olan firma, sendikamıza 
yazdığı bilgilendirme yazı-
sında, ‘Türkiye'de uygula-
nan temel fiyatlandırma ve 
geri ödeme politikalarına 
bağlı olarak dünyada has-
taların erişimine sunulan 
firmamızın yenilikçi çözüm 
ve tedavilerini, Türk hasta-
ların kullanımına sunama-

manın derin üzüntüsünü 
yaşarken piyasada var olan 
ilaçlarımızın da devamlılığı 
konusunda büyük endişe 
duyuyoruz’ diyerek mevcut 
fiyatlandırma ve geri öde-
me politikalarının uygulana-
bilirliğini sorguluyor.”

Saydan bulunamayan 
ilacın en pahalı ilaç olduğu-
nu belirterek, “Bıçak kemi-
ğe dayandı, ilaç yokluğu 
artıyor. Sonuç olarak çok 
önemli bir organ nakli son-
rası kullanılan, hayati öne-
me sahip ilaç, piyasadan 
sessizce kaybolan diğer 
ilaçlar gibi artık bulunma-
yacak. Önceki senelerde 
bu ilaç firmaları hekimlere 
ilaçlarını yazdırmaya çalışır 
eczanelerimize gelerek 
kendi ilaçlarını anlatırlardı. 
Günümüzde ise biz ülkenizi 
terk ediyoruz, diyorlar. 

AKP’li belediyelerin iha-
leleri Kızılay Zeytinburnu 

şube başkanı, 2011 seçim-
lerinde AKP’den milletvekili 
aday adayı olan ancak aday 

gösterilmeyen Ayhan Bal-
cı’ya verildi. Balcı’nın şirket-

leri, 13 yılda 104 ihale aldı.

Karatay Belediye Başkanı Hasan Kıl-
ca, Kıbrıs Türk Belediyeler Birliği Baş-
kanı Mahmut Özçınar ile beraberindeki 
heyeti ağırladı. Türk Dünyası Belediye-

ler Birliği (TDBB) koordinasyonunda 
Konya’da bulunan heyet, Başkan Kılca 

ile birlikte Karatay Belediyesi tarafından 
ilçeye kazandırılan yatırım ve projeleri 

de yerinde inceleme fırsatı buldu. 

Adrese teslim ihaleler-
le gündeme gelen AKP’li 
belediyelerin rotası yine 
değişmedi. Son olarak 
AKP’li Eyüpsultan Bele-
diyesi’nin Ağustos ayında 
açtığı “2023 Çanakka-
le-Edirne ve Bursa tarihi 
ve kültürel gezi organi-
zasyonu” ihalesini, Bal-
cı’nın şirketi kazandı.

Balcıoğlu Gıda Pazar-
lama Sanayi ve Ticaret 
Limited Şirketi ile beledi-
ye arasında 28 Ağustos 
gün sözleşme imzalandı. 
54 günlük gezi organi-
zasyonunu kapsayan 
ihalenin bedeli, 2 milyon 
514 bin 300 TL. 

Zeytinburnu Belediye-
si’nin “Bilim Zeytinburnu 

Projesi’nin araştırma ve 
geliştirme hizmetleri kap-
samındaki giderlerinin 
karşılanması” ihalesini 
ise yine Ayhan Balcıoğlu 
ve kardeşine ait Ender 
Elektronik şirketi aldı. 

Belediyenin 29 Ağus-
tos’ta şirketle imzaladığı 
işin bedeli yaklaşık 1 
milyon 400 bin TL.

Karatay Belediye Baş-
kanı Hasan Kılca; “Karatay 
Belediyesi olarak Kıb-
rıs’ta birçok belediyemizle 
işbirliği halindeyiz ve bu 
ortak çalışma anlayışımızı 
sürdüreceğiz” dedi.

Kıbrıs Türk Belediyeler 
Birliği Başkanı Mahmut 
Özçınar ile beraberindeki 
heyet, Karatay Belediye 
Başkanı Hasan Kılca’yı 
ziyaret etti.

KKTC belediyelerine 
yönelik bilgi ve tecrübe 
paylaşımı amacıyla Türk 
Dünyası Belediyeler Birliği 
(TDBB) koordinasyonunda 
Konya’ya gelen heyet-
te, aynı zamanda Kuzey 
Kıbrıs Türk Cumhuriyeti’nin 
Güzelyurt Belediye Başka-
nı da olan Birlik Başkanı 
Mahmut Özçınar’ın yanı 
sıra Lapta-Alsancak-Çam-
lıbel Belediye Başkanı Fırat 

Atasever, Erenköy-Karpaz 
Belediye Başkanı Hamit 
Bakırcı, Dikmen Belediye 
Başkanı Yüksel Çelebi, 
Mesarya Belediye Başka-
nı Ahmet Latif, Çatalköy 
Belediye Başkanı Ceyhun 
Kırok, Mehmetçik-Büyük-
konuk Belediye Başkanı 
Fatma Çimen Tuğlu, Kıbrıs 
Türk Belediyeler Birliği 
personelleri yer aldı.

İL BAŞKANLIĞINA ADAYIM
Dursun  KAPLAN

Mimar

 CHP’nin neferi,

 ÇALIŞKAN,

 DÜRÜST,

 İLKELİ,

  BÜTÜNLEŞTİRİCİ

 Ve  Teşkilatın temelinden gelen, KONYA  sevdalısı, CHP ‘yi  
ileriye taşımak için, CHP İL BAŞKANLIĞINACHP İL BAŞKANLIĞINA  Adayım.

DESTEKLERİNİZİ BEKLİYORUM.

KONYA  CHP  il başkanlığı seçimleri
17 Eylül 2023 te yapılacaktır.

"Çumra Kavunu" hasadı 
devam ediyor

118 bin tonla Türkiye’de ikinci sırada: 
“Çumra Kavunu“ hasadı devam ediyor.
Konya Büyükşehir Belediye Başkanı 
Uğur İbrahim Altay sosyal medya hesa-
bında paylaşımda bulundu.

Paylaşımda Altay,  118 bin tonla ülkede 
ikinci sırada yer alan Çumra Kavunu'nun 
Çumra,Ereğli ve Karatay ilçelerinde hasa-
dının devam ettiğini duyurdu.

Konya Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Uğur İbrahim 
Altay, Konya'nın Coğrafi işa-
retli ürünü "Çumra Kavunu" 
hasadının devam ettiğini 
duyurdu.

Kızılay başkanı Ayhan Balcı ihale zengini!

Kıbrıslı Belediye Başkanları, Karatay Belediyesinin 
yatırım ve projelerini yerinde incelediler

Ekilmeyen arazileri devlet kiraya verecek

Tarım Arazilerinin 
Kullanımının Etkinleşti-
rilmesi (TAKE) Projesi 
kapsamında 2 yıl üst 
üste ekilmeyen arazi-
ler, mülkiyet hakkına 
dokunulmadan devlet 
tarafından kiralanacak. 
Bu projeyle, 81 ilde 1.5 
milyon hektarlık arazi-
yi tarıma kazandırılmış 
olacak. Konu hakkında 
açıklamalarda bulunan 
Ziraat Mühendisleri Oda-
sı Konya Şube Başkanı 
Burak Kırkgöz, “Tarım 
Arazilerinin Kullanımının 
Etkinleştirilmesi (TAKE) 
Projesi kapsamında 2 
yıl üst üste ekilmeyen 
araziler, mülkiyet hakkı 
engellenmeden devlet 
tarafından kiralanacak. 

Konya bölgemizde tarım 
arazilerine yoğun bir 
şekilde ekim yapılıyor. Bu 
projeden Konya bölgesin-
deki çiftçilerimiz çok fazla 
etkilenmeyecek. Çünkü 
Konya’da 2 yıl üst üste 
tarım arazilerinin boş 
bırakıldığını çok fazla 
görmedik.”

Türkiye için bir met-
rekare alının bile çok 
önemli olduğunu vur-
gulayan Kırkgöz, “Kıraç 
alanlardaki çiftçilerimiz 
bir yıl ekim yapıp, diğer 
yıl nadasa bırakmak zo-
rundalar. Bu aradaki bir 
yılda topraktaki su sevi-
yesinin artıyor. Eğer bu 
yapılmazsa ve arka arka-
ya ürün ekimi yapılırsa, 
ürünlerde ciddi anlamda 

verim düşüklüğü yaşanı-
yor. Dolayısıyla 2 yıl şartı 
Konya’yı çok fazla etkile-
mese de diğer bölgelerde 
olumlu yönde olacak. 
Arazilerini boş bırakan 
çiftçilerimizin tarımsal 
alanlardan ürün elde 
etmedikleri, kendilerinin 
şehirlerde yaşamasından 
ve farklı iş dallarında 
çalıştıklarından dolayı 
kaynaklandığını biliyoruz. 
Bu yüzden bu uygulama-
ların yapılması gereki-
yor. Çünkü bizim için bir 
metrekare alan bile çok 
önemli. Ülkemiz için çok 
önemli. Bu alanların boş 
bırakılmaması gerekiyor. 
Tarımın sürdürülebilir 
olması gerekiyor.” ifade-
lerine yer verdi.

Ekilmeyen araziler artık 
devlet tarafından kiralanarak 
üretime kazandırılmaya baş-
lanacak. Bu projenin üretime 
büyük katkı sağlayarak ürün 
fiyatlarının daha makul hale 
geleceğini ifade eden Baş-
kan Kırkgöz, “Ülkemiz için 
bir metrekare alan bile çok 

önemli. Bu alanların boş bı-
rakılmaması gerekiyor.” dedi.
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Konya'da 7 şiddetinde 
deprem olur mu?

Jeoloji Mühen-
disleri Odası 
Konya Şubesi, 
Konya’da 7 
büyüklüğünde 
deprem olabi-
leceğine iliş-
kin iddialara 
yönelik önemli 
açıklamalarda 
bulundu.

 Konya'da 7 şiddetinde dep-
rem olur mu?JMO Konya 
şubesinden önemli açıkla-
ma! Konya’da 7 şiddetinde 
deprem olur mu?Konya Je-
oloji Mühendisleri Odası'nın 
(JMO) yapmış olduğu çalış-
malar doğrultusunda şehir 
merkezinden fay geçen 24 
kent olduğunu bunlardan bi-
rinin de Konya olduğunu söy-

ledi.Bu bilgiyle ilgili açıklama 
yapan Konya JMO, Konya'da 
7 ve üzeri derecede deprem 
olabileceği iddialarının doğru 
olmadığını aktardı. 
7 ve üzerinde deprem olaca-
ğı tespiti yapıldığı iddiaları-
nın son dönem sosyal med-
yada yayıldığı üzere gerçeği 
yansıtmadığı söylendi.
TMMOB Jeoloji Mühendisleri 

Odası Konya Şubesi sosyal 
medya hesabından şu ifa-
deleri paylaştı: “Şehir mer-
kezinden fay geçen kentleri 
konu alan Odamız çalışma-
sında 24 kent tespit edilmiş 
olup bunlardan biri de Konya 
ilimizdir. Fakat bu çalışmada 
7 ve üzerinde deprem olaca-
ğı tespiti yapıldığı son dönem 
sosyal medyada yayıldığı 

üzere gerçeği yansıtmamak-

tadır .Şube Başkanımız Şük-

rü Arslan’ın daha önceki 

açıklamalarında da bahsetti-

ği üzere Konya ilimizde7 ve 

üzeri bir büyüklükte deprem 

olma potansiyeli söz konusu 

değildir. Kamuoyuna saygı 

ile duyurulur.” 

Menzil'de 
yangın çıktı

Gayrimenkul 
satışında 
İstanbul 
zirvede

Menzil cemaatine ait külliyede 
yangın çıktı. Kısa sürede olay ye-
rine giden Kahta Belediyesi İtfaiye 
Müdürlüğü’ne bağlı ekipler, yangını 
büyümeden kontrol altına aldı.

Adıyaman’ın Kahta ilçesine bağlı 
Menzil köyünde, cemaatin yaptırdığı 
külliyede yangın çıktı. Yapı kısa sü-
rede alevler içinde kalırken, itfaiyenin 
müdahele etmesi sonucu kontrol altı-
na alındı.Yangın sonrası binanın çatı 
katı ve ahşap kısımlarında maddi 
hasarların meydana geldiği öğrenildi.

Konya’da yurtsuz 
öğrenci kalmayacak

Gençlik ve Spor Bakanı Osman Aşkın 
Bak, geçtiğimiz gün yaptığı açıklamayla Kre-
di ve Yurtlar Kurumu’na bağlı yurtlara başvu-
ruların başladığını duyurmuştu.

2023-2024 eğitim öğretim yılında 950 bin 
yatak kapasitesiyle öğrencilere hizmet verile-
ceğini aktaran Bakan Bak, "36 ülkenin nüfu-
sundan daha fazla kapasiteye, yurt altyapısı-

na sahibiz. Dünyanın başka hiçbir ülkesinde 
böyle bir altyapı yok" diye konuşmuştu. Ba-
kan Bak’ın açıklamasının ardından gözler 
üniversite öğrencilerine çevrildi.

Çevre, Şehircilik ve İklim Deği-
şikliği Bakanlığı Tapu ve Kadastro 
Genel Müdürlüğü yetkililerinden 
edindiği bilgiye göre, ağustosta 
312 bin 339 gayrimenkul satış işle-
mi yapıldı. Bu satış işlemlerinden 5 
milyar 109 milyon 465 bin 415 lira 
tapu harcı geliri sağlandı.

İşlemlerin 119 bin 547'sini ko-
nut, 55 bin 570'ini arsa, 101 bin 
104'ünü tarla, 11 bin 758'ini iş yeri, 
geri kalanını ise diğer taşınmaz-
ların satışı oluşturdu. Ağustosta 
kayda geçen işlemler, 275 bin 556 
gayrimenkul satışının yapıldığı 
temmuz ayına göre yüzde 13 arttı.
İstanbul'u 18 bin 622 satışla Anka-
ra, 13 bin 68 ile İzmir, 11 bin 486 
ile Konya, 10 bin 978 ile Bursa, 9 
bin 569 ile Antalya, 8 bin 251 ile 
Tekirdağ, 8 bin 36 ile Gaziantep, 7 
bin 934 ile Balıkesir, 6 bin 975 ile 
Mersin takip etti.

Ülke genelinde ağustosta 312 
bin 339 gayrimenkul satış işlemi 
gerçekleştirildi, 5 milyar 109 mil-
yon 465 bin 415 lira tapu harcı 
geliri elde edildi.

KYK yurtlarına başvurular 
geçtiğimiz gün başladı. Kon-
ya’da öğrencilerin yoğun 
olarak yaşadığı bölgelerde 
yaşanan kiralık konut sıkın-
tısı nedeniyle öğrencilerin 
bu yıl KYK’lara ilgi göster-
mesi bekleniyor. Kapasitesi, 
rahatlığı ve ulaşımı bakımın-
dan Türkiye’nin en iyi illerin-
den biri konumunda bulu-
nan Konya’daki GSB Yurtları 
yeni misafirlerini bekliyor.

Korona hortladı maskeli günler başlıyor
Prof. Dr. Mehmet Ceyhan "Turizm se-
zonundan sonra Covid-19’un Omic-
ron varyantının bir alt türü olan Eris 
varyantının Türkiye’ye de sıçraması 
kaçınılmaz" derken, Prof. Dr. Serap 
Şimşek Yavuz "Hastalığı olanlar için 
maske sezonu başladı" dedi.

Edinilen bilgilere göre, mas-
keli günlere geri dönebiliriz. 
Prof. Dr. Mehmet Ceyhan’a göre 
turizm sezonundan sonra Eris 
varyantı Türkiye’ye de sıçradı. 
Ceyhan, “Türkiye’de de muh-
temelen var. Türkiye’ye gelen 
turistleri düşünürsek, Türkiye’ye 
girmemesi mümkün değil” dedi. 
Uzman isim belirtileri sıralayarak 
uyarılarda bulundu.

Sağlık Bakanı Fahrettin 
Koca, başta İngiltere, ABD’nin 
de aralarında bulunduğu ülke-
lerde vaka sayılarında artışa ne-
den olan Eris varyantının henüz 
Türkiye’de tespit edilmediğini 
açıklamıştı.

Hacettepe Üniversitesi Tıp 

Fakültesi Çocuk Enfeksiyon 
Hastalıkları Bilim Dalı Başkanı 
Prof. Dr. Mehmet Ceyhan’a göre 
ise turizm sezonundan sonra 
Eris varyantının Türkiye’ye de 
sıçraması kaçınılmaz.

 “Şu an ki test kriterlerimizle 
korona virüs yakalamamız çok 
zor” diyen Ceyhan, “Test kriterle-
ri koronavirüsün çok ağır seyret-
tiği dönemde hazırlandı. Vakalar 
Omicron çıktığından beri genel-
likle daha az seyrediyor. Böyle 
olunca test kriterlerine uymuyor. 
Ancak insanlar kendi paralarıyla 
laboratuvarlarda test yaptırırsa 
var mı, yok mu belli oluyor. Bize 
gelen vakalarda hafif de olsa bir 
artışın olduğunu görüyoruz. Biz 

test yaptırdığımız zaman yüksek 
oranda pozitif çıkıyor” dedi.

Prof. Dr. Mehmet Ceyhan, 
mevcut aşıların koruyuculuk 
olup olmadığına ilişkin de şunla-
rı söyledi:

“DSÖ gibi öneri veren kurum-
lar, aşıları tam olan kişilere yeni 
bir aşı önerisinde bulunmadı. 
Batı’da bilim insanları yavaş 
yavaş son aşı dozunun üzerin-
den 6 ay geçmişse yeniden aşı 
öneriyor. Üç firma yeni varyant 
aşısı üretmeye başladı. İki ay 
içerisinde hazır hale geleceğini 
söylüyorlar.

Hastanelere yatan vaka 
sayısında artış olduğuna dikkati 
çeken Ceyhan, şunları kaydetti:

Zorlu’nun acı günü
 Erbakan Üniversitesi Rek-
törü Prof. Dr. Cem Zorlu’nun 
babası Süleyman Zorlu vefat 
etti.  Necmettin Erbakan 
Üniversitesi Rektörü Cem 
Zorlu’nun babası Süleyman 
Zorlu hayatını kaybet-
ti. Süleyman Zorlu, dün  
Hacıveyis Camisinde ikindi 
namazından sonra kalınan 
cenaze namazını müteakip 
Üçler Mezarlığında toprağa 
verildi.

Merhmuha rahmet, acılı aile-
sine sabırlar dileriz. HABER 
MERKEZİ
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YILMAZ, YİNE VAATTE BULUNDU
İktidar  enf lasyonda,  tek hane hedef ini  2026'ya 

Konya’nın ihracatı artıyor

Cumhurbaşkanı 
Yardımcısı Yılmaz'ın 
açıklamasından öne 
çıkan başlıklar şöyle:

OVP, kamu kesimi 
ve özel kesimler için 
belirsizlikleri ortadan 
kaldıran bir yol haritası 
niteliği taşımaktadır. 
3 yıllık bir yol haritası 
hazırladık. İstişare ve 
ortak akıl bizim düstu-
rumuzdur.

Bu programla ön-
celikle deprem afetinin 
yaralarını saracağız.

Programın 4 temel 
amacı var. Makroe-
konomik ve finansal 
istikrarın sağlanması, 
enflasyonun tek hane-
ye düşürülmesi. Yatı-
rım, istihdam, üretim, 
ihracat perspektifinde 
büyüme ve istihdamın 

devam ettirilmesi ve 
sosyal adalet ve refa-
hın güçlendirilmesi.

"MB elindeki araçla-
rı kullanacak"

Merkez Bankamız 
araç bağımsızlığı 
çerçevesinde üzerine 
düşeni yapacaktır. 
Beklenti yönetimi ile 
para politikasının kısa 

dönemli olumlu etkileri 
artırmayı hedefliyoruz.

Dünyada yükselen 
korumacılık, ticaret ve 
ekonomiyi daralttı.

İşsizlik de tek hane-
ye düşecek.

"2023 enflasyon 
hedefi yıl sonu yüzde 
65"

rBu dönemde 
dünya şartları, yaşadı-
ğımız afetler ve birçok 
faktör, bütün geçici 
olarak enflasyonda bir 
yükseliş söz konusu. 
Türkiye, son 20 yılda 
dünya ortalamasından 
yüzde 2 fazla büyüdü. 
2024 için yüzde 4, 
2025 için yüzde 4,5 
ve 2026 için yüzde 5 
büyüme ön görüyoruz. 
Büyüme tahminimiz 
2023 sonu için ise 
yüzde 4,4. Bu yıl sonu 
için enflasyon tahmini-
miz yüzde 65. Ancak 
bu bir geçiş dönemidir. 
2026'da enflasyonda 
yüzde 8,5'lik bir oranla 
tek haneli enflasyonu 
hedefliyoruz.

Konya’nın Öncelikli Sorunu Su 
Gelecek Partisi Konya Milletve-

kili Hasan Ekici, Konya Ovası’nda 
yaşanan kuraklık ve su sorununa 
dikkat çekti. Geçtiğimiz günlerde 

Çumra çiftçisinin su sorununa 
dikkat çekmek için yaptığı eyleme 

dikkati çeken Ekici, “Konya’nın 
öncelikli sorunu sudur. Ovada 

üretimin devamlılığı için su soru-
nu mutlaka çözülmeli” dedi. 

Gelecek Partisi Kon-
ya Milletvekili Hasan 
Ekici,  Konya Ovası’nda 
yaşanan kuraklık ve su 
sorununa dikkat çekti. 

“AHİ KANALI ATIL 
VAZİYETTE”

“Özelde çiftçilerimizin 
genelde Konya’mızın en 
önemli sorunu kurak-
lık ve susuzluk” diyen 
Hasan Ekici, “2013 
yılında başlanan ve 
2017 yılında bitirilmesi 
gereken 125 km’lik AHİ 
(Apa-Hotamış İletim) 
Kanalı yıllardır bitirilme-
di. İktidarın göstermelik 
olarak açılışını yaptığı 
AHİ Kanalı’nda yaşanan 
çökmeler nedeniyle bir 
türlü su verilemedi. Mil-
yonlarca lira harcanan 

proje şimdi atıl vaziyette 
bırakılmış. Bu proje-
yi çizen ve yapımını 
üstlenen firmalardan ise 
hesap sorulmadı” dedi. 

“KOP İKTİDARIN 
UMRUNDA DEĞİL”

Geçtiğimiz günlerde 
Çumralı çiftçilerin su-
suzluk sorununa dikkat 
çekmek için yaptığı ey-
lemi de hatırlatan Ekici, 
“Geçtiğimiz günlerde 
Çumralı çiftçilerimiz 
ovadaki susuzluğa dik-
kat çekmek için yol ka-
patarak eylem yaptı. Bu 
eylem hem ulusal hem 
de yerel medyada geniş 
şekilde yer aldı. Kon-
ya’mızda yeraltı suları 
ciddi manada çekildi. 
Çiftçilerimiz kuyu vursa 

da birçok yerde su çıka-
rılamıyor. Çare KOP’un 
bir an önce tamamlan-
ması. Gelecek Partisi 
Konya İl Başkanlığı 
olarak kuruluşumuzdan 
bu yana en çok önem 
verdiğimiz konu Ova-
mızın su sorunu oldu. 
KOP, Apa Hotamış Ka-
nalı, Afşar Barajı Hadimi 
Tüneli yılan hikâyesine 
döndü. Ama iktidar Ka-
nal İstanbul’a milyarları 
akıtıyor. Çünkü orada 
rant var. KOP’ta çiftçi 
var. Hem de iktidara 20 
yıldır sorgusuz sualsiz 
yüzde 70 oy veren çift-
çiler var. Konyalılar var. 
KOP bitmiş, bitmemiş 
iktidarın umurunda mı?” 
İfadelerine yer verdi.

Türkiye İstatistik 
Kurumu'nun (TÜİK) 
ağustos ayına ilişkin 
Tüketici Fiyat Endek-
si'nin (TÜFE) aylık 
bazda yüzde 9,09, yıllık 
yüzde 58,94 arttığını 
açıklamasının ardından 
Türkiye Cumhuriyet 
Merkez Bankası'nın 
(TCMB) Fiyat Gelişme-
leri Raporu da yayım-
landı.

Rapora göre, vergi 
ve yönetilen fiyatlardaki 

ayarlamaların temmuz 
ayından sarkan etki-
lerinin yanı sıra Türk 
lirasındaki değer kaybı 
ve ücret artışlarının 
gecikmeli etkileri ile kü-
resel enerji fiyatlarında-
ki yükseliş sonucunda 
ana grupların tama-
mında yıllık enflasyon 
yükseldi.

Aylık bazda en yük-
sek artış yüzde 14,23 
ile enerji grubunda kay-
dedilirken, bu gelişme-

de önceki aydan sarkan 
vergi etkisinin yanı sıra 
dış fiyat baskıları belir-
leyici oldu.

Akaryakıt fiyat artış-
ları ulaştırma hizmetleri 
fiyatlarına hızlı şekilde 
yansırken, grup aylık 
enflasyonunda yüzde 
27,62 ile 2003 bazlı 
TÜFE kapsamında 
hesaplanan en yüksek 
artış kaydedildi.

THY'den ucuz bilet 
kampanyası

Kınaç ailesinde 
sünnet mutluluğu

Türk Hava Yolları yeni kampanya 
gerçekleştirdi. THY, Kuzey Kıbrıs Türk 
Cumhuriyeti çıkışlı/varışlı İstanbul ve 
Antalya uçuşlarda erken rezervasyon 
yapanlara 449 liradan başlayan fiyatlarla 
uçuş hakkı tanıyacak.

5-7 Eylül 2023 tarihinde alınacak 
biletler ise 1 Aralık 2023 - 30 Mart 2024 
tarihleri arasında seyahat gerçekleşti-
rilebilecek.İstanbul ve Antalya havali-
manlarından KKTC varışlı ya da kalkışlı 
uçuşlar için kampanya geçerli olacak.

Kampanya kapsamında biletler ver-
giler hariç EcoFly için 449 TL, ExtraFly 
için 779 TL, PrimeFly için 849 TL olarak 
satışa sunulacak.

Kampanya 28 Aralık 2023 – 02 Ocak 
2024 tarihleri arasındaki uçuşlarda ge-
çerli olmayacak.

Konya Tenekeciler Odası Başkanı 
Cemal Kınaç oğlunu sünnet ettirmenin 
mutluluğunu yaşadı.

Fatma ve Mevlüt Kınaç ile Sevim ve 
Murat Demirgan ailesinin torunları, Fa-
dimana ve Cemal Kınaç çiftinin oğulları 
Murat Efe, düzenlenen törenle sünnet 
oldu. Düzenlenen törene, Kınaç ailesinin 
yakınları, sevenleri ve çok sayıda davetli 
katıldı. Aile misafirleri kapıda karşılaya-
rak tebrikleri kabul etti. Misafirler Murat 
Efe’ye geçmiş olsun dileklerini iletirken 
başta Başkan Cemal Kınaç olmak üzere, 
Kınaç ailesini de tebrik ettiler.

Türk Hava Yolları Kuzey 
Kıbrıs Türk Cumhuriyeti çıkışlı/
varışlı İstanbul ve Antalya uçuş-
larına erken rezervasyon indiri-
mi yaptı.

Ekono-
minin üç 
yıllık yol 
haritası-

nı gös-
terecek 

olan Orta 
Vadeli 

Program-
da anlattı

Konya’nın ihracatı, Ağustos ayında yüzde 1,80 artarak 293 milyon dolar 
oldu. İlk 8 aylık ihracat da yüzde 2,13 artışla 2,18 milyar dolara ulaştı.

Türkiye İhracatçılar Meclisi (TİM) 
Ağustos ayı ihracat verilerini açıkladı. 
İhracat rakamlarını değerlendiren KTO 
Başkanı Selçuk Öztürk, 2023’ün 2. yarı-
sında Konya’nın ihracat artışının devam 
ettiğini belirterek, “Türkiye’nin Ağustos 
ayı ihracatı geçen yılın aynı dönemine 
göre yüzde 1,6 artışla 21,6 milyar dolar 
oldu. Ocak - Ağustos dönemindeki 8 
aylık ihracat ise 165 milyar dolara ulaştı. 
Konya’nın Ağustos ayında ihracatı yüzde 
1,80 artışla 293 milyon 69 bin 485 dolar 
oldu. Konya, Türkiye ihracatından yüzde 
1,58 pay alarak en çok ihraat yapan 10. 
şehir olmuştur. 2023 yılı ilk 8 aylık ihra-
catımız da yüzde 2,13 artarak 2 milyar 
180 milyon dolara ulaşmıştır. Konya’nın 
son 12 aylık ihracat rakamı da 3 milyar 
307 milyon dolar olarak gerçekleşmiş-
tir. Temmuz ayında gerçekleşen yüzde 
yüzde 37,29 artışın ardından Ağustos 
ayındaki artışla birlikte, 2023 yılının 
ikinci yarısında ihracat artışımız sürmek-
tedir. Emeği geçen tüm tüccar, sanayici, 
ihracatçı ve çalışanlarımızı kutluyorum” 
dedi.

Merkez Bankası,  
enflasyonun nedenini açıkladı.

 Rapora göre, 
Türk lirasındaki 
değer kaybı ve 
akaryakıt fiyatla-
rı ağustosta TÜ-
FE'nin yüksel-
mesinde belirgin 
sebepler arasın-
da gösterildi.
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Emlak vergisi zamlanıyor

Ekonomistler 2024 için karamsar!

Hazine ve Maliye Bakanlığı ile Çevre, 
Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı ta-
rafından hazırlanan Emlak Vergisi Kanunu 
Genel Tebliği, Resmi Gazete'de yayımlandı. 
Buna göre, emlak vergisine esas olmak 
üzere gelecek yıl için bina metrekare nor-
mal inşaat maliyet bedelleri, meskenler 
açısından 249,97 lira ile 11 bin 466,86 lira 
arasında değişecek.

Küresel finans kuruluşlarının analist-
lerine göre yükselen faizler, Çin ekono-
misindeki sorunlar ve Avrupa ekonomi-
lerindeki yavaşlama 2024'te tüm dünyayı 
etkileyecek. İşte Capital Economisc, 
Moody's, Citi ve Barclays ekonomistleri-
nin 2024 tahminleri...

Dijital vergi asistanı olan GİBİ uygulaması, 7 gün 
24 saat esasında çalışan yeni nesil bir iletişim kanalı 
olarak Başkanlığın "http://gib.gov.tr" internet sayfa-
sından mükelleflerin hizmetine açıldı.

Yapay zeka destekli makine öğrenmesi ile çalışan 
dijital vergi asistanı GİBİ'ye mevzuatla ilgili genel 
nitelikteki sorular sorulabiliyor.

Diyalog esaslı uygulamayla, gerek dönemsel vergi 
yükümlülüklerine gerekse yeni mevzuat gelişmele-
rine dair bilgiler kullanıcılara en kısa sürede ve ilk 
elden ulaştırılıyor.

Hazine ve Maliye Bakanlığı ile 
Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği 
Bakanlığı tarafından hazırlanan 
Emlak Vergisi Kanunu Genel Tebliği, 
Resmi Gazete'de yayımlandı.

Emlak vergisine esas olmak 
üzere gelecek yıl için bina metrekare 
normal inşaat maliyet bedelleri, mes-
kenler açısından 249,97 lira ile 11 
bin 466,86 lira arasında değişecek.

Tebliğle, emlak vergisine esas 
olmak üzere gelecek yıl için bina 
metrekare normal inşaat maliyet 
bedelleri belirlendi.

Buna göre, mesken binaları açı-
sından lüks inşaatlar için metrekare 
normal inşaat maliyet bedelinin as-
gari ve azami sınırları, 5 bin 231,32 
lira ile 11 bin 466,86 lira, birinci sınıf 
inşaatlar için 2 bin 207,70 lira ile 7 
bin 668,25 lira, ikinci sınıf inşaatlar 
için 1555,23 lira ile 5 bin 195,37 lira, 
üçüncü sınıf inşaatlar için 525,34 lira 
ile 3 bin 538,46 lira, basit inşaatlar 
için 249,97 lira ile 1595,81 lira ara-
sında olacak.

Tebliğle fabrika, otel, hastane, 
sinema, banka, okul, havuz gibi 
binaların metrekare normal inşaat 
maliyet bedelleri de yeniden düzen-
lendi.

Ekonomistlere göre, büyük ekonomi-
lerde faiz oranlarının sürekli yükselmesi, 
2023’te beklentilerin üzerinde perfor-
mans gösteren küresel büyümenin 
önümüzdeki yıl yavaşlayacağı anlamına 
geliyor.

Küresel finans kuruluşlarının tah-
mincilerinin paylaştığı değerlendirmeler 
ekonominin 2024’te zayıf bir performans 
sergileyeceğini gösteriyor.

Ekonomistler ayrıca yüksek talebin 
enflasyonu daha uzun süre yukarıda 
bırakacağı ve bunun da gelişmiş ekono-
milerdeki faiz seviyelerini yüksek tutaca-
ğı görüşünde

Birkaç ay öncesine kadar Fed’in 
2023 içinde faiz oranlarını düşürmeye 

başlaması bekleniyordu. Ancak ABD 
ekonomisinin güçlü kalması tahminlerin 
ertelenmesine sebep oldu. Ekonomist-
ler şimdi ilk faiz indiriminin gelecek yılın 
ilkbaharında yapılmasını bekliyor.

Faizlerin yüksek kalmasının ise eko-
nomik aktiviteyi olumsuz etkilemesi ve 
işsizliği artırması öngörülüyor.

Consensus Economics danışmanlık 
şirketinin tahminlerinin toplamına göre, 
2024’te üretim yüzde 2,1 oranında 
artacak. Bu da ekonominin bu yıl kay-
detmesi beklenen yüzde 2,4 büyüme 
oranından daha düşük bir performans 
sergilemesi anlamına geliyor.

Capital Economics’in kıdemli küre-
sel ekonomisti Simon MacAdam ise 

2024’teki yavaşlamanın bir kısmının 
“bazı temel aritmetik etkilerin” sonucu 
olacağını söyledi. MacAdam ekono-
minin 2023’te güçlü kalması nedeniyle 
2024’te zayıf seyredeceğini belirtti.

ABD bankası Citi’nin baş ekonomisti 
Nathan Sheets, “Hizmet talebi büyük öl-
çüde hız kesmeden devam etti, işgücü 
piyasası güçlü kaldı, ücretler artmaya 
devam etti. Bu yıl için öngörülen zayıflı-
ğın bir kısmı 2024 yılına sarkıyor” dedi.

Sheets, ABD dahil birçok ülkede 
durgunluk olacağını ancak bu durgunlu-
ğun beklenenden daha sonra geleceğini 
söyledi.

İşte Yeni Uygulama
Gelir İdaresi Başkanlığı, yapay zeka des-
tekli dijital vergi asistanı GİBİ'yi kullanıma 
açtı.Gelir İdaresi Başkanlığı (GİB), kamu-
da yapay zeka kullanımına örnek olacak 
bir uygulamayı hayata geçirdi.

Yeni zamlar yolda!
Trakya Bölgesi'nde 

ayçiçekte verimlilik 
uzun bir aradan sonra 
tekrar azaldı. Uzmanlar, 
verim kaybının yüzde 
50’yi geçeceğini söy-
lerken sulama yapılma-
yan arazilerde verimin 
yüzde 70 düştüğünü 
belirtiyor. Verim kaybı 
sebebiyle de ayçiçek 
yağının fiyatının kısa 
bir süre içerisinde yük-
selmesi bekleniyor.

Ayçiçekte dönemsel ola-
rak zaman zaman görülen 
verimsizlik yine baş gösterdi. 
Ayçiçeğin ana vatanı Tekirdağ, 
Edirne ve Kırklareli’ndeki verim 
kaybının yüzde 50’yi aşacağı 
kaydedilirken, özellikle sula-
ma yapılmayan arazilerde ise 
verim yüzde 70 düştü.

Edirne Ziraat Odası Baş-
kanı Hüseyin Arabacı, erken 
ekim yapılan yerlerde verimin 
geçen yıla yakın olduğuna 
dikkat çekti.

"Kış dönemi çok kurak 
geçti" diyen Arabacı, yağmu-
run yağmadığı yerlerde verim 
kaybının olacağını söyledi.

Arabacı, şöyle devam etti: 
"İlkbahar güzeldi ama kışın 
iyi yağış alsaydık çok daha iyi 
verim alırdık. Önemli olan ta-

ban suyunun iyi olması. Onun 
için de kar yağışı veya etkili 
kış yağışları gerekiyor. Geçen 
yılın altında bir verim ortala-
ması olur bölgemizde. Edirne 
merkezde erken ekim yapılan 
alanlarda genel ortalama önce-
ki yıllara yakın. Bölgenin yüzde 
50’si erken ekim yaptı. Geç 
ekim yapanlarda verim kaybı 
yaşanacak. Bir de yeni tohum 
çeşidini tercih eden üreticilerin 
daha çok kaybı yaşandığını 
duyuyoruz. Aynı firmanın baş-
ka tohumları da yaygın olarak 
bölgede ekiliyor. Herhalde yeni 
çeşitler bölgemize iyi adap-
tasyon sağlayamadı. Bunun 
nedeni olağanüstü kış kuraklığı 
da olabilir.”

THY ağustosta 8,7 milyon yolcu taşıdı
THY Basın Müşavirliğinden 

yapılan açıklamaya göre, şirketin 
ağustosta taşıdığı yolcu sayısı 
2022 yılının aynı dönemine göre 
yüzde 11 artarak 8,7 milyona 
yükseldi, dış hat doluluk oranının 
yüzde 85,4, iç hat doluluk oranı 
ise yüzde 92,7 olarak gerçekleşti.

Dıştan dışa transfer 
yolcu sayısı Ağustos 2022 
döneminde 2,4 milyon iken 
bu yılın aynı döneminde 
yüzde 20,5 artarak 2,9 
milyon oldu.

Ağustos 2022 dönemin-
de 20,5 milyar olan toplam 
arz edilen koltuk kilometre 
(AKK), geçen ay yüzde 8,6 
artışla 22,2 milyara ulaştı.

Taşınan kargo ve 
posta hacmi Ağustos 2022 
döneminde 148,3 bin ton 
iken 2023 yılının aynı dö-
neminde yüzde 1 azalma 
ile 146,9 bin ton olarak 
kaydedildi.

Yılın 8 sayında yolcu 

sayısında yüzde 20 artış
Ocak-ağustos döne-

minde taşınan yolcu sayısı 
geçen yılın aynı dönemine 
göre yüzde 20 artarak 56 
milyona yükseldi.

Dıştan dışa transfer 
yolcu sayısı Ocak-Ağus-
tos 2022 döneminde 14,7 
milyon iken, 2023 yılının 
aynı döneminde yüzde 34 
artarak 19,7 milyon olarak 
gerçekleşti.

Toplam yolcu doluluk 
oranı bu yılın 8 ayında 
2022 yılının aynı dönemine 
göre 4 puan artarak yüzde 
82,9 oldu. Yurt dışı yolcu 
doluluğu yüzde 82,6 sevi-

yesinde gerçekleşirken yurt 
içi yolcu doluluğu yüzde 
84,6 olarak belirlendi.

AKK, geçen yılın 
ocak-ağustos döneminde 
131,6 milyar iken, bu yılın 
aynı döneminde yüzde 
17,7 artarak 154,9 milyar 
olarak gerçekleşti. Aynı 
dönemde toplam taşınan 
kargo ve posta hacmi 2022 
yılında 1 milyon 114 bin ton 
iken, 2023 yılında yüzde 
6,9 azalarak 1 milyon 37 
bin ton oldu.

THY'nin filosundaki 
uçak sayısı ise 428'e 
yükseldi.

İyi Parti Çeltik İlçe Başkanı 
Ali AY, Yaklaşan Mart 2024 Ma-
halli İdareler Seçimi İçin Gaze-
temize Önemli Açıklamalarda 
bulundu.

Başkan AY, sözlerine: "Belirlen-
miş takvim üzre Mart 2024 mahalli 
idareler seçimine yaklaşık 6 ay gibi 
bir zaman kaldı. Çeltik ilçemizde 
partimizden aday olmak için ilçemizin 
bilindik ve tanınmış kişileri ile görüş-
meler yaptm. Şükürler olsun cesurlar 
hareketi olan İyi Paartimiz, milletimizin 
ve İlçemizin alternatif umut kaynağı 
olmuştur. Aday adaylarımız kararını 
verip, aday oldukları zaman bizde 
ilçe teşkilatımız olarak, İl Başkanımız 
Sayın Kadir ULUSOY ve belirledi-
ği komisyon ile görüşüp en makul 
ve ve kantıklı kararı vereceğiz ilçe 
yönetimimle beraber. İyi Parti Çeltik 
İlçe teşkilatı olarak, hamasetten uzak 
kazanacak adayla yolumuza devam 
edeceğimizden hiç şüphem ve en-
dişem yoktur. İlçe yöneticilerim ve İl 
yöneticilerimin sağduyu içerisinde en 
doğru kararı vereceğimden şüphem 
yoktur. Aday belirleme sürecimiz asla 
mahalle söylemleri ve kahvehane 
sohbetlerinden ibaret olmayacaktır, 
bu süreci hassasiyetle yüreteceğiz. 
İlçemiz Çeltik'i cesur yürekli İyi Partili 
bir belediye başkanına teslim edece-
ğiz, hayırlısı ne ise o olsun. Rabbim 
hakkımız da hayırlı bne ise onu Çel-
tik'e nasip etsin, bizleri utandırmasın 
inşallah diyererek" sözlerini tamamla-
dı. (Tuba DURUKAN)

ÇELTİK'te 
Adaylık Yarışı 

Başladı...


